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Toplumsal bir sorun 

Yeşilay Konya Şubesi ve SHUDER tarafından Ba-
ğımlılık Farkındalık Eğitimleri düzenlendi. Eğitim-
lerde bilgi veren uzmanlar, bağımlılığın toplumun 
tümünü etkileyen bir sorun olduğuna dikkat çekti.

n HABERİ SAYFA 6'DA

Sudan yalnız değil

İHH Konya, her ırktan ve milletten insana yardım 
eli uzatmaya ve yardımlaşmayı dünyaya yaymaya 
devam ediyor. Bu bağlamda İHH Konya, “Sudan'a 

Acil Yardım” kapsamında üç TIR dolusu insani 
yardım gönderdi.  n HABERİ SAYFA 5'TE

Yağmur ormanlarından bozkıra getirilen on-
larca türde binlerce kelebeğin yeni yuvası 
olan Selçuklu Belediyesi Konya Tropikal 
Kelebek Bahçesi, aralarında "Calliandra 
surinamensis", "Ixora sunkist" ve "Wrightia 
antidysenterica" gibi özel bitkilerin bulundu-
ğu büyük bir botanik alan özelliği de taşıyor. 

Bahçe uzmanlarınca yapılan araştırmalar 
ve saha çalışmaları sonucunda, 200 bitki 
türü bulunan bahçedeki 70 türün Türki-
ye'de sadece burada görülebildiği bildirilir-
ken, Kelebek Bahçesi bu özelliği sayesinde 
her yıl binlerce ziyaretçi ağırlıyor.
n HABERİ SAYFA 2'DE

KONYA İL BAŞKANLIĞIAhmet ARSLAN
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30 AĞUSTOS ZAFER BAYRAMIMIZ KUTLU OLSUN.

ÜNİVERSİTELERİN 
NİTELİĞİ ARTIRILMALI

Eğitim Danışmanı Feruze Meniz, üniversite 
eğitimi için yurtdışını tercih edenlerin her 

geçen yıl arttığına işaret ederek, Türkiye’deki 
üniversitelerin daha nitelikli hale gelmesi 
gerektiğini söyledi.  n HABERİ SAYFA 3'TE

SELÇUKLU ÇALIŞIYOR, 
STANDART YÜKSELİYOR

Asfalt çalışmalarını yerinde inceleyen Sel-
çuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı: 
“Vatandaşlarımızın hayat standartlarının en 

yüksek seviyeye çıkartılması için tüm ekiple-
rimizle gece gündüz demeden çalışıyoruz” 

dedi.    n HABERİ SAYFA 5'TE

ŞEKER: GÜBREYLE İLGİLİ 
İDDİALAR ASILSIZDIR

Üreticilerin kullandığı gübrelerin içeriğine 
dair ortaya atılan iddialara cevap veren Konya 

Şeker, Selçuk Üniversitesi Ziraat Fakültesi 
Toprak Gübre Bitki Besleme ve Araştırma 

Laboratuvarı tarafından gerçekleştirilen ana-
lizleri paylaşarak, iddiaların asılsız olduğunu 

bildirdi.  n HABERİ SAYFA 8'DE

Konya Sanayi Odası’nın yürütücülüğündeki projeyle yerel yönetimlerle birlikte kurulan ortak akılla Konya sa-
nayisini ilçelere yaygınlaştırma çabası hem şehir içi trafiği hem de topyekun kalkınma adına olumlu karşılandı

TOPLANTI 
YAPTILAR    

Konya Büyükşehir 
Belediye Başka-
nı Uğur İbrahim 

Altay, Organize Sa-
nayi Bölgeleri Üst 
Kuruluşu (OSBÜK) 

Başkanı Memiş 
Kütükcü, ilçe be-
lediye başkanları, 
ilçe OSB başkan-
ları ve OSB’lerin 
bölge müdürleri 

Konya Sanayi Oda-
sı Başkanı Mustafa 

Büyükeğen’in 
ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen 

toplantıda biraraya 
geldi. 

ŞEHİR İÇİN 
GÜZEL ADIM

Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı 

Uğur İbrahim Altay, 
Konya’nın artık 

sanayi yatırımları 
ile öne çıkan bir 
şehir olduğunu 

söyleyerek, yeni ya-
tırımların ortak akıl 
ile ilçelere yönlen-
dirilmesinin önemli 

olduğuna işaret 
etti. KSO Başkanı 

Mustafa Büyükeğen 
de bu yaklaşımın 
şehre değer kata-

cağını söyledi.
n HABERİ 

SAYFA 4'TE

AFRİKA’YA GİTMEYİN! 

‘Bu çocuklara sahip çıkmalıyız’ İnanç ve fedakarlığın sembolü
Konya İdman Yurdu Bayan 
Futbol Takımı Antrenörü 
Mehmet Alpsoy, takım 
olarak yeni sezona baş-
ladıklarını ifade ederek, 
“Yani belediyelerimiz, 
kurumlarımız, özel şirket-
lerimiz, iş insanlarımız bu 
çocuklara destek vermeli 
ve sahip çıkmalıdır” dedi.  
n HABERİ SAYFA 12'DE

Türk tarihinin önemli dönüm 
noktalarından olan 30 
Ağustos Zafer Bayramı’nın 
yıldönümünde Konya bü-
rokrasisi, siyaset ve iş dün-
yası zaferi kutladı. Yapılan 
açıklamalarda 30 Ağustos 
Zaferi’nin Türk milletinin 
bağımsızlık mücadelesinde-
ki önemine vurgu yapıldı
n HABERİ SAYFA 7'DE

AFAD gönüllüsü 
depremzede 
gurur verdi

n HABERİ SAYFA 3'TE

Beyşehir Gölü 
için acil eylem 
planı hazır 

n HABERİ SAYFA 4'TE

Bilgehanelerde
yaz etkinliği
dolu dolu geçti

n HABERİ SAYFA 5'TE

Konya’da 
sağanak yağış 
etkili oldu

n HABERİ SAYFA 6'DA

Şarj istasyonu 
yaygınlaşıyor

Konya’da son yıllarda trafikte 
elektrikli araç sayısında artış ol-
masıyla birlikte aynı şekilde bu 
araçlar için şarj istasyonlarının 
da arttığı gözlemleniyor. Şarj 
istasyonlarının artması kolaylık 
sağlarken, insanları çevre dos-
tu elektrikli araç kullanmaya da 
teşvik ediyor. 
n HABERİ SAYFA 3'TE
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Yağmur orman-
larından boz-

kıra ge-
tirilen 

on -

larca türde binlerce kelebeğin 
yeni yuvası olan bahçe, arala-
rında "Calliandra surinamensis", 
"Ixora sunkist" ve "Wrightia an-
tidysenterica" gibi özel bitkilerin 
bulunduğu büyük bir botanik 
alan özelliği de taşıyor. Bahçe 
uzmanlarınca yapılan araştır-

malar ve saha çalışmaları 
sonucunda, 

200 bitki türü bulunan bahçe-
deki 70 türün Türkiye'de sadece 
burada görülebildiği bildirildi.

Tropikal Kelebekler Bahçe-
si'nde bitkiler bölümü sorum-
lusu ve tropik bitki uzmanı 
Hakan Babaoğul, ziyaretçilerin 
kelebeklerin dışında, yaşadık-
ları yerlerde göremeyecekleri 

bitki türlerini de incele-
me imkanına sahip 
olduklarını söyledi. 
Kelebeklerin doğal 

ortamlarının oluşması 
için çalıştıklarını vurgu-

layan Babaoğul, "Bazı türler 
nektarla, bazı türler ise mey-
veyle besleniyor. Biz kelebekle-
rin doğal yaşam ortamlarında 
beslenme şekilleri nasılsa bu-
rada da aynı ortamı sağlamaya 
çalışıyoruz. Aynı zamanda zi-

yaretçilerimizin de kelebeklerin 
doğal ortamında geziyorlarmış 
gibi hissetmelerini istiyoruz. 
Burası, kelebek bahçesi olma-
sının yanında Uluslararası Bo-
tanik Bahçeleri Birliğine de üye 
bir botanik bahçesi özelliğine 
sahip." ifadesini kullandı.
"BU AĞACI GÖRMEK İÇİN AFRİ-

KA'YA GİTMEK GEREKİR"
Bitkiler arasında Türkiye'nin 

iki endemik palmiye türünden 
biri olan Datça hurmasının da 
yer aldığına dikkati çeken Baba-
oğul, ziyaretçilerin bu bitkiyi de 
inceleme fırsatı bulduğunu dile 
getirdi. Ziyaretçilerin kelebek-
lerin güzelliklerini izlerken aynı 
zamanda tropikal bitkiler hak-
kında da bilgi aldığını anlatan 
Babaoğul, şöyle konuştu: "Bit-
kilerimizin 70 türü Türkiye'de 

sadece Konya Tropikal Kelebek 
Bahçesi'nde görülebilir. Bir bo-
tanik bahçe için özel türler ge-
reklidir. Bahçemizi değerli kılan 
unsurlardan birisi de her bota-
nik bahçede bulamayacağınız 
türlerin olmasıdır. Biz de 2015 
yılından günümüze kadar uzun 
araştırmalar ve çalışmaların bir 
sonucu olarak sadece bahçe-
mizde görebileceğiniz 70 türe 
sahibiz. Bu türlerin arasında 
bulunan baobab ağacı sadece 
burada görülebilecek türlerden 
birisidir. Bünyesinde 120 tona 
kadar su barındırabilir ve 25 
metreye kadar büyüyebilir. Bu 
ağacı görmek için Afrika'ya git-
mek gerekir ya da Konya Tropi-
kal Kelebek Bahçesine gelerek 
görülebilir."
n AA

Şehrin turizmine önemli bir katkı sağlayan, Selçuklu Belediyesi’nce Konya’ya kazandırılan Konya Tropikal Kelebek 
Bahçesi, 70'i Türkiye'de sadece burada görülebilecek 200 tür bitki ve binlerce kelebekle etkileyici bir görsellik sunuyor

Afrika’ya gitmenize gerek yok!



Hicrî: 13 Rebiü'l-Evvel 1445  -  Rûmî: 28 Eylül 1439Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436
30 AĞUSTOS 2024

Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436

KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI

 04:46 06:11 12:56 16:35 19:30 20:50

HAVA
DURUMU

 

      Gece Gündüz
Konya                     18°C      31°C

Karaman               16°C 30°C 

Aksaray                 16°C   31°C

Ankara                   18°C    30°C Hicrî: 24 Safer 1446  -  Rûmî: 30 Ağustos

Bundan 2 ay önce, konkordato sa-
ğanağını duyuran ekonomi gazeteleri 
olası iflaslara dikkat çekmişti. Konkor-
datoların “ilk 5 ayda 500’e dayandığını” 
okuduğumuzda, eğer tedbir alınmaz 
ise bunun devamının geleceğini bütün 
uzmanlar söylüyordu. Şimdi kehanet 
gerçekleşti ve seri iflaslar başladı.

Öncelikle iflas ile konkordato far-
kını ortaya koyalım… İflas, borçlunun 
artık borçlarını ödeyememesi halidir. 
Konkordato ise herhangi bir sebeple 
işleri bozulan ve ödeme güçlüğü çe-
ken iyiniyetli borçluları koruma amacı 
güder. İflas ile bitersin, konkordato ile 
borçlarını yeniden yapılandırırsın.

Konkordato hem mali durumu 
kötü olan borçluları hem de alacaklıları-
nı korumayı amaçlar. Bir bakıma iflasa 
sürüklenen şirketin tutunacağı son dal-
dır. İstenir ki şirket zor durumu atlatsın, 
iflas ederse alacaklıları da mağdur 
olacağından, elinden tutup kaldırarak 
faaliyeti sürsün, borcunu ödesin.

Son günlerde konkordato ilan eden 
şirketleri hepiniz duyuyor veya yakınan 

şahit oluyorsunuzdur. Enflasyon, 
dezenflasyon, vergilerde enflasyon 
düzenlemesi derken işler iyice sarpa 
sarmaya başlayınca şirketler borçlarını 
ödeyemez duruma geldiler ve konkor-
dato ilanıyla borçlarını yapılandırarak 
hem şirketlerini hem de karşı tarafı 
koruma altına almış oldular. Ancak, bir-
çoğu da borçlarını ödeyemeyince ka-
panmaya ve hatta iflaslarını ilan etmeye 
başladılar. Tabi bu hem işveren hem de 
çalışanlar için zor bir durum.

Burada dikkat edilmesi gereken, 
konkordato kararlarının nasıl verildi-
ğidir. Alacaklısından kaçmak için mi 
yoksa zordaki şirketini çalışır vaziyette 
tutup borçlarını ödemek için mi olduğu 
kritik noktadır. Kararların mahkemede 
yeterli teknik inceleme yapılmadan ale-
lacele alındığı endişesi had safhada…

İflastan kaçınma yolu mudur?
Evet. Tam da budur ancak hile-

li konkordato başvuruları da çok sık 
rastlanan durumdur. Konkordato 
kararı alan şirketler borçlularına karşı 
korunurken, alacaklılar için herhangi 

bir önlem yok. 700 güne 
çıkan tasdik kararları cid-
di mağduriyet yaratıyor, 
suiistimaller, zincirleme 
iflasları tetikleyebiliyor.

Hemen bu yapılan 
pansumanın neye ya-
radığına bakalım. Değil 
bin, milyon pansuman 
dahi tek bir ameliyatın 
yerine geçmez, geçemez. 
Pansuman, kanamayı 
durdurmak ve tedavi için 
zaman kazanmak için yapılandır. Belli 
ki Türkiye ekonomisi ağır hastadır. 
Teşhisi de; “Geri Döndürülemez Eko-
nomi Hasarı” diye konulmuştur. Kısaca 
ameliyat kaçınılmazdır.

Oysa ekonominin cerrahlar kadro-
su, ameliyat yerine sürekli pansuman 
ile meşgul... Biri enflasyonu indirmek 
için sabır önerirken, öteki enerji zam-
mını yüklüyor, ulaşıma zam yapıyor. 
Ekonomide ameliyat; köklü reform-

lardır. Durum, artık idare 
edilemez, günü kurtarma 
ile takvim yaprakları tüke-
tilemez noktaya taşındı. 
Kaldı ki iflas; sâridir ve 
tıpkı müsilaj gibi bir anda 
ekonomi denizini kaplar, 
sağlam şirketleri de ör-
seler hatta durduk yerde 
onları da batırabilir.

Öte yandan ekonomi 
yönetimi, iş dünyasının 
çağrısına sessiz kalmadı. 

Yaklaşık 1,5 milyon mükellef geçici 
vergi dönemlerinde enflasyon düzelt-
mesi kapsamından çıkarıldı. Buna göre 
2023 sonu itibarıyla cirosu 50 milyon 
liranın altındaki işletmelerin enflasyon 
düzeltmesi yapmasına gerek olma-
yacak. Hazine ve Maliye Bakanı Meh-
met Şimşek, enflasyon muhasebesi 
uygulamasına ilişkin değerlendirmede 
bulundu.

TÜRMOB başta olmak üzere 

meslek kuruluşlarının 2023 yıl sonu-
na kadar erteleme istediğini hatırlatan 
Şimşek, "Yapılan yasal düzenleme 

ile 2021 ve 2022 yıllarında enflasyon 
düzeltmesi uygulanmadı. Uygulama 
2023 yılı sonuna kadar ertelendi. Daha 
sonra iş dünyası ile yapılan toplantılar-
da yine meslek kuruluşlarınca 2023 yıl 
sonunda mutlaka enflasyon düzeltme-
si yapılması, 2024 yılında da devam 
edilmesi istendi. Yapılan istişareler 
sonrasında da Bakanlık olarak gerekli 
düzenlemeleri yaptık." dedi.

Türkiye'de enflasyon muhasebesi 
en son 2004 hesap dönemine ilişkin 
bilançolarda uygulanmış, 2021 hesap 
dönemi sonuna kadar, şartların ger-
çekleşmemesi nedeniyle yeni bir dü-
zeltme yapılmamıştı. 

Şimşek, 31 Aralık 2023 tarihli gelir 
tablolarındaki brüt satışları 50 milyon li-
ranın altında olan gelir ve kurumlar ver-
gisi mükelleflerinin, 2024 yılının ikinci 
ve üçüncü geçici vergi dönemlerinde 
enflasyon düzeltmesi yapmadan be-
yannamelerini vereceğini, buna dönem 

sonu bilançolarını eklemeyeceklerini 
bildirdi.

Şimşek, kapsama giren mükellef-
lerden daha önce beyanname vermiş 
olanların düzeltme beyannamesi ver-
mesi gerekeceğini belirterek, "Düzeltme 
beyanlarını 6 Eylül 2024'e kadar yapan 
mükellefler herhangi bir ceza veya faiz 
ödemeyecek." dedi.

ENFLASYON DÜZELTMESİ NE-
DİR? 

Enflasyon düzeltmesi, paranın sa-
tın alma gücündeki değişimler sonucu 
mali tabloların gerçek durumu ifade 
eder hale gelmelerini sağlamak üzere 
düzeltme işlemine tabi tutulması olarak 
tanımlanıyor.

Bilançolarında aktif hesapları güçlü 
mükellefler bu varlıklarını sermayele-
riyle edinmişlerse enflasyon düzeltme-
sinden olumlu etkileniyor, vergi yükleri 
azalıyor. Borçları fazla mükellefler ise 
borç kaleminin düzeltmeye tabi olma-
ması nedeniyle olumsuz etkileniyor, 
ilave vergi ödemeleri söz konusu ola-
biliyor.

KONKORDATO SAĞANAĞI!...

haber@konyayenigun.com
NIMET DÖNMEZ

Yükseköğretim Kurumları Sına-
vı’na (YKS) giren öğrenciler hangi 
üniversite ve bölümlere gidecekle-
rine dair tercihlerini yaptı. Bu bağ-
lamda üniversitelerin açılmasına 
da az kaldı. Eğitim Danışmanı Fe-
ruze Meniz ise gençlerin gittikleri 
üniversitede mezun olmadan önce 
kendilerini geliştirmeleri gerektiğini 
vurgulayarak akademisyenlik koltu-
ğuna daha kaliteli insanların oturtul-
ması gerektiğine dikkat çekti. 

SINAVIN BASIT OLMASI PEK
 IYI BIR ŞEY DEĞIL 

Bu yılki üniversite sınavı hak-
kında değerlendirmelerde bulunan 
Eğitim Danışmanı Feruze Meniz, 
YKS’nin şaşırttığını ifade ederek 
beklentinin altında bir sınav sıra-
lamasıyla karşı karşıya kalındığını 
söyledi. Bu yıl yerleştirmelerde öğ-
renciler istedikleri üniversite ve bö-
lümlere gidebilseler de özellikle ilk 
50 bin sıralamasında çok ciddi bir yı-
ğılma olduğunu dile getiren Feruze 
Meniz, “Bu mezuna kalan sayısında 
artışa neden oldu. Ayrıca bu sene 
yapılan Temel Yeterlilik Testi (TYT) 
sınavı son 5 yılın en kolayı olarak 
açıklandı. Çocuklar genelde her za-
man sınavların basit olmasını ister-
ler. Aslında bu kötü bir şey. Sınavın 
zor olması çalışan kişilerin emeğinin 
karşılığını alması demek. Aksi tak-
dirde az ile çok çalışan kişilerin sınav 
sonuçları aynı orana denk gelebili-
yor” ifadelerini kullandı. 

HER ÇOCUK SINAVA AYNI
 TEPKIYI VERMEZ 

Üniversiteye hazırlık sürecinin 
zorluğunun, tercih süreciyle paralel 
olarak gidebildiğini belirten Feruze 
Meniz, çok fazla çalışmayan öğren-
cilerin tercih zamanında zorlandığını 
anlattı. Feruze Meniz, iş işten geçtik-
ten sonra bu konuya müdahale et-

menin çok da mümkün olmadığını 
söyleyerek, “Kendi elinde olmadan 
üniversiteye hazırlık sürecinin kötü 
geçtiği gençler de var. Stres, aile 
baskısı gibi kötü durumlara maruz 
kalan çocuklarımızı da göz önünde 
bulundurmamız gerekiyor. Sınav 
çocukların; niteliklerini, düşünme 
güçlerini, bilgi ve dayanıklılığını öl-
çer. Sınav tek seferlik olduğu için bu 
yöntemi çok da sağlıklı bulmuyoruz. 
Çünkü her çocuk aynı şekilde sınav 
anını kontrol edemeyebiliyor” şek-
linde konuştu. 

GEÇIŞ YAPABILME HAKKINIZ VAR 
“Öğrencilerin bir araştırma ne-

ticesinde üniversiteleri seçtiğini 
umuyorum” diyen Meniz, okuduk-
ları şehrin ve üniversitenin tüm 
imkanlarına (çocuğun mezun olma-
dan kendisine katabilecek her türlü 
donanım) bakarak gitmelerinin çok 
önemli olduğunu vurguladı. Me-
niz, öğrencilerin özelikle okudukları 
bölümle ilgili mezun olmadan ken-
dilerini geliştirmeleri gerektiğinin 
altını çizerek, “Üniversiteye ilk kez 
giden arkadaşlarımız öncelikle oku-
yacakları şehri tanımaya çalışsınlar. 
Sonrasında şehrin onlara neler kata-
bileceğini görmeleri gerekiyor. Aynı 
şekilde üniversite ortamını da tanı-
malarını tavsiye ederim. Çünkü bir 
gencin ortamındaki kişiler ne kadar 

gelişmişse kendisinin de gelişimi o 
yönde ilerler. Bunların yanında her 
zaman söylediğim gibi; gittiğiniz 
üniversiteyi, o şehirde ömrünüzün 
sonuna kadar kalma ihtimalinizi göz 
önünde bulundurarak seçin. Yan-
lış bir tercih sonucu genç kendisini 
zamanla bastırmış olacak. Eğer git-
tikleri yerden pişman olurlar ve alı-
şamazlarsa, o yıl yerleştikleri puan 
türünde başka herhangi bir bölüme 
veya üniversiteye, merkezi yerleştir-
me puanı ile geçiş yapabilme hakları 
var. Bu haklarının olduğunu çoğu 
öğrenci bilmiyor maalesef. Bunların 
yanında üniversiteye giden öğren-
cilerin akademisyenlerin peşinden 
ayrılmamalarını tavsiye ederim. Ör-
neğin çoğu kişi üniversitede asistan 
öğrencilik yapabileceğini bilmiyor. 
Özellikle ileride akademik kariyer 
yapmak isteyen arkadaşlarımız aka-
demisyenlerin asistanı olabilirler” 
diye konuştu. 

YENI BÖLÜMLER AÇILDI 
Eğitimde kaliteyi artırmak adı-

na bazı adımların atıldığından da 
bahseden Meniz, Türk Dili ve Ede-
biyatı, Tarih, Sosyoloji, Coğrafya, 
Gazetecilik, Mimarlık, Sanat Tarihi 
ve Hukuk gibi çok sayıda bölümlerin 
ikinci öğretim kısmının kapatıldığını 
ve bunun geç kalınmış doğru bir ka-
rar olduğunu kaydetti. Meniz, ikinci 

öğretim kapatıldığı için toplam 80 
bin civarında kontenjanın azaltıldı-
ğını aktararak, “Bunlar yerine açı-
lan nerdeyse bütün bölümler dijital, 
yapay zeka, programlama üzerine 
ve devlet üniversitelerindeki lisans 
bölümlerinin yüzde 98’i, ön lisans 
bölümlerinin ise yüzde 100’ü doldu” 
diye ekledi. 

YURT DIŞINA GIDEN ÇOK 
FAZLA ÖĞRENCI VAR 

Ülkede üniversite niteliğinin bi-
raz daha artması gerektiğinin altını 
çizen Meniz, son olarak şunları kay-
detti: “Çünkü çok fazla üniversite ve 
mezun var. Bu iş sahasındaki yeter-
sizliğe sebep olabiliyor. Bazı adımlar 
atılıyor ancak fazlası lazım. Aslında 
sorunların temelinin üniversite sı-
navına hazırlık sürecinde verilen 
bilgilerden kaynaklı olduğunu düşü-
nüyorum. Ne yazık ki mezun olunca 
işinin kapısına direkt geleceğini dü-
şünen çok sayıda kişi var. Böyle bir 
dünyanın olmadığını veya kişilerin 
eğitim sürecinde kendilerine her 
anlamda bir şeyler katmaları gerek-
tiğinin akademisyenler tarafından 
öğrencilere söylenmesi gerekiyor. 
Üniversiteler sosyalleşme için de 
önemli olabilir ama tamamen tekeli 
bu değil. Öğrencilerin asıl amacının 
kendilerini geliştirmek olması lazım. 
Bunun dışında üniversitelerde aka-
demisyenler noktasında niteliksiz bir 
durumun olduğunu düşünüyorum. 
Bütün eğitimciler aynı değil tabi 
ama bazı akademisyenlerin ulaşıl-
maz olduğunu, öğrencileri ezdiğini 
de duyuyoruz. O yüzden akademiye 
getirilen kişilerin daha dikkatli seçil-
mesi gerekiyor. Aksi takdir eğitim 
sistemimizden memnun kalmayıp 
yurt dışına giden çok fazla öğrenci 
oluyor.” 
n TUBA KAYA 

Eğitim Danışmanı Feruze Meniz, üniversite eğitimi için yurtdışını tercih edenlerin her geçen yıl 
arttığına işaret ederek, Türkiye’deki üniversitelerin daha nitelikli hale gelmesi gerektiğini söyledi

Yurtdışına giden çok 
fazla öğrencimiz var!

Konya’da son yıllarda trafik-
te elektrikli araç sayısında artış 
olmasıyla birlikte aynı şekilde 
bu araçlar için şarj istasyonla-
rının da arttığı gözlemleniyor. 
Konya’nın hemen hemen her 
yerinde olan bu şarj istasyon-
ları hem elektrikli aracı olan-
lara kolaylık sağlarken hem de 
insanları çevre dostu elektrikli 
araç kullanmaya teşvik ediyor. 
Eskiden bu şarj istasyonları 

şehrin belli başlı yerlerinde ve 
çok az sayıda bulunurdu. Şu 

an ise sayılarında artışa gidil-
diği gözlemleniyor. Dolayısıyla 

elektrikli araç sürücüsü sayı-
sının ve elektrikli araçlar için 
kullanılan şarj istasyonlarının, 
günümüzdeki petrol istasyonla-
rı kadar yaygınlaşacağı tahmin 
ediliyor. Sadece Konya’da değil 
Türkiye genelinde de bu şarj 
istasyonları artıyor. Elektrik-
li araç kullanıcılarının artışıyla 
birlikte, şarj altyapısının daha 
da gelişmesi ve yaygınlaşması 
bekleniyor. n TUBA KAYA

Elektrikli araçlar için şarj istasyonları arttı 

Konya'daki SMA ölümcül 
kas hastası minik Ömer Kaan 
Suna tedavisi için yardım bek-
liyor. Konya'daki SMA ölümcül 
hastası olan ve 1 yaşına giren 
Ömer Kaan Suna'nın tedavisi 
için yardım kampanyalarına 
devam ediliyor. Bu kapsamda 
Seydişehir'de yapılacak olan 
kermeste Ömer Kaan için top-
lanan yardım ücretleriyle teda-

vi ücretine ulaşılmaya çalışı-
lacak. Suna ailesi çocuklarının 
sağlığı için 29 Ağustos- 1 Ey-
lül tarihleri arası Seydişehir'de 
festival alanına kurulacak olan 
yardım çadırına Valilik izin-
li hesaplarına vatandaşların 
bağışta bulunmalarını istedi.  
Ayrıca Ömer Kaan'ın yardım 
kampanyası yüzde 65'e ulaştı.
 n TUBA KAYA

Kahramanmaraş merkezli 6 
Şubat 2023'teki depremlerde 
Hatay'da bir bölümü yıkılan bi-
nadan yaralı kurtulan kadın, al-
dığı arama kurtarma eğitimiyle 
AFAD gönüllüsü oldu.

Kahramanmaraş merkezli 6 
Şubat 2023'te meydana gelen 
ve 11 ili etkileyen depremler-
de Hatay'da bir kısmı yıkılan 
binadan eşiyle birlikte yara-
lı kurtulan, Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğünde çalışan Nezahat 
Bahar Kocakaya (30), memle-
keti Şırnak'a tayin edildi. Koca-
kaya, AFAD'ın "100 Bin Arama 
Kurtarma Personeli Projesi" 
kapsamında Şırnak Üniversite-
si yerleşkesinde kurulan eğitim 
parkurunda depremlere hazır-
lık için verilen arama kurtar-
ma ve ilk yardım eğitimlerine 
katıldı. Gençlik ve Spor İl Mü-
dürlüğünde güvenlik görevlisi 
olarak çalışan Kocakaya, olası 
depremlere hazırlık için arama 
kurtarma ve ilk yardım eğitimi 
aldı. Burada 18 kişilik ekiple 
teorik ve pratik eğitimleri ba-
şarıyla bitiren Kocakaya, olası 
afetlerde hayat kurtarmak is-
tiyor.

5 AYLIK HAMILEYKEN 
DEPREME YAKALANDI

Kocakaya, geçen yıl meyda-
na gelen depremlerde 5 aylık 
hamile olduğunu ve Hatay'da 
oturdukları binanın kısmi çök-
mesi sonucu eşiyle birlikte 
yaralı kurtulduklarını söyledi. 
Eşinin halen fizik tedavi gör-

düğünü kaydeden Kocakaya, 
deprem nedeniyle çok sıkıntı 
yaşadıklarını, uzun süre psiko-
lojik etkisinden kurtulamadık-
larını belirtti. "Eşim hala tedavi 
görüyor. Rabb'im bir daha böy-
le felaketler yaşatmasın." diyen 
Kocakaya, depremin ardından 
memleketine döndüğünü an-
lattı. AFAD tarafından gerçek-
leştirilen eğitime gönüllü ka-
tıldığını ifade eden Kocakaya, 
şöyle konuştu: "Depremi Ha-
tay'da yaşadığım için ilk başta 
eğitimlerde zorlandım. Hilti, 
'sesimi duyan var mı, içeride 
kazazede var, orada kimse var 
mı?' seslerini duyunca 6 Şu-
bat'a gittim, o günleri tekrar 
yaşadım. O çaresizliği ve kor-
kuyu yaşadım. O nedenle Allah 
korusun bir daha olmamasını 
diliyoruz ama olası bir deprem-
de bir cana ben de dokunmak 
istiyorum. Bu nedenle gönüllü 
başvurdum. Tam donanımlı bir 
şekilde bir haftadır teorik ve 
pratik eğitimler gördük. Dep-
rem ülkesiyiz ve deprem bizim 
için kaçınılmaz. Bizim gibi gö-
nüllülere ihtiyaç var, bunu ge-
çen yıl yaşanan depremde bir 
kez daha gördük. Bu durumlar-
da toplumun her kesimine ih-
tiyaç duyuluyor. Bizim de buna 
göre hazırlıklı olmamız, eğitim-
ler almamız gerekiyor. Olası bir 
depremde ben de AFAD ekip-
leriyle omuz omuza hayat kur-
tarmaya, bir cana can olmaya 
hazırım."  n AA

Konya'daki bu kermeste 
umut satın alacaksınız!

AFAD gönüllüsü olan 
depremzede gurur verdi

Feruze Meniz
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(Dünden devam) 
Fakat heyhat! Konuşulup anlaşıl-

dığı şekilde yine bir adım atılmamış, 
sağlanan mutabakat yine gerçekleş-
memişti. Aradan aylar geçtiği halde 
söz verilen, ahitleşilen ve anlaşılan 
konu ile ilgili yine bir ses seda çık-
mamıştı. Öncekiler gibi bu da kalıp 
gitmişti. 

Kralın rahatladığını söylediği vic-
danına ne olmuştu acaba? Kendisi 
çağırıyor, teklif yapıyor ama bir türlü 
gereğini yapmıyordu. Bu nasıl bir ka-
rakter yapısı, nasıl bir davranış şekli 
anlamak mümkün değildi. Defalarca 
ayrı ayrı söz vermiş olmasına, hem 
de kendiliğinden teklifler yapmasına, 
ısrarlarda bulunmasına rağmen hiçbir 
adım atmıyordu. Bir Müslüman nasıl 
böyle davranabilirdi? Artık, böyle dav-
ranarak kendisini ve zevkini tatmin edi-
yor herhalde diye düşünmeye başladı 
eski dost… Tam bir mânevi işkencey-
di bu. Söz veriyor, ümit veriyor, karşı-
sındakini beklemeye sevk ediyor ama 
aylar geçiyor hiçbir adım atmıyordu. 
Ümitlerin tükendiği noktada yeni bir 
ümit ışığı daha yakıyor, yeniden bir 
bekleme dönemi daha başlatıyordu. 
Bu kısır döngü ve bu sonu gelmez iş-
kence sürüp gidiyordu. Yıllar bu şekil-
de akıp gitti. Bu zulüm değil de neydi?

Eski dost kendisine yapılan bu 
vefasızlığın nedenini bir türlü anlaya-
mıyordu. Hayatının hiçbir safhasında 
böyle bir olayla karşılaşmamış ve 
böyle bir muameleyi hak etmemişti. 
Bu tavırlar kendisini son derece üz-
müştü. Yapılan bu vefasızlığı ve bu 
davranışları içine sindiremiyordu. Bir 
insanın makam, koltuk, nam, şöhret 
gibi emellerine ulaşmasından sonra 
bu kadar değişebileceğine ihtimal 
vermiyordu. İyilikten başka hiçbir şey 
yapmadığı şahıstan karşılık olarak 
böyle bir muamele görmüş olmasının 
adına ne denirdi ki? Bir yandan kullanı-
lıp atılmış, diğer yandan da kendisiyle 
alay edilmiş, oyuncak gibi oynanılmış, 

onuru zedelenmiş, itibarı kırılmış, hay-
siyeti yok edilmiş ve şahsiyeti rencide 
edilmişti. Zaman akıp gidiyor, yıllar 
birbirini kovalıyordu. Eski dost ile kral 
arasında daha önce çok sıkı bir dostluk 
bağı olmasına rağmen, beyefendinin 
krallık koltuğuna oturmasından sonra 
ne olduysa olmuş bir anda bütün ilişki-
leri tersyüz oluvermiştir. Kral yardım-
cılığı da dâhil defalarca teklifler yapan, 
ısrarlarda bulunan, sözler veren ve her 
gün görüştükleri adam, bütün ahitleri 
akamete uğratmış, akitlere bağlı kal-
mamış ve sağlanan mutabakatları bir 
bir çiğnemiştir.

Kral olduktan sonraki farklı tavrı ve 
yüz seksen derecelik değişikliği üzeri-
ne eski dost, büyük bir üzüntüye gark 
olmuştur. Bir insanın bir koltuk uğru-
na bu kadar değişeceğine inanamaz. 
Kendisini bu kadar büyük bir üzüntüye 
sevk eden şey; onuruyla, şahsiyetiyle, 
itibarıyla oynanmasıdır. İçine sindire-
mediği ve bir türlü kabullenemediği 
davranış şekli budur. Kendisini kan-
dırılmış, aldatılmış hissetmekte ve da-
hası kendisine kullanılıp atılan bir eşya 
muamelesi yapıldığını düşünmektedir. 
Bu tavırlara sessiz kalması, bu yapılan-
ları sineye çekmesi yapısına ve inandı-
ğı değerlere uymadığı için ve “haksızlık 
karşısında susan dilsiz şeytan” olma-
dığını göstermek için bir şeyler yap-
malıydı. Bu düşünceler içerisinde iken, 
krala hiç olmazsa mektuplar aracılığı 
ile mesaj göndererek uyarı yapmak 
geldi aklına… Düşündüğünü yaptı ve 
çeşitli mesajlar içeren mektuplar gön-
derdi. Aralıklarla gönderdiği mektup-
larda yazdığı bazı mesajlar şöyleydi:

“Verilen sözlerin yerine getirilmesi 
ve helalleşilecek bir ortamın sağlan-
ması temennisi ile günleriniz hayırla 
dolsun.” 

“Verdiğiniz sözlerin yerine gelme-
diği, ahde vefanın çiğnendiği, akitlerin 
yerle bir edildiği bir Ramazan, bir Kadir 
gecesi ve bir Bayram daha geçiriyoruz. 
Artık bu durumu Allah’a havale ediyor, 

her şeye rağmen bu gün-
lerinizi kutluyor ama hak-
kın helal olmayacağını 
bilmenizi istiyorum.” 

“Hatırlatma: ‘Dörtlü 
fotoğrafta seni de gör-
mek istiyorum. Senin ve 
ailenin benim yanımda 
özel durumunuz var’ gibi 
sözleriniz, yaptığınız va-
adler, verdiğiniz umutlar, 
değişik teklifler yaparak 
defalarca verdiğiniz söz-
leriniz askıda duruyor. Unutmayınız 
ki, ahde vefa imandandır. Bu dünyada 
olmasa da, ebedi âlemde zerre de olsa 
haklar ödenir ama bu ödeme çetin 
olur. Selamlar.”

Daha sonra aracılar vasıtasıyla, 
iki sefer daha yeni teklifler yapıldı 
kral tarafından eski dosta… Bir aracı 
vasıtasıyla “o arkadaşımızın gönlünü 
almamız lazım” diyor ve farklı bir teklif 
daha iletiyordu. Eski dost, bu teklifin 
sonucunu da öncekiler gibi boşuna 
bekledi. Zaten artık inancını yitirmişti 
ve zayıf bir ümitle bekliyordu. Bu teklif-
te diğerlerinin akıbetine uğradı. Öylece 
kalıp gitti. Bu defa şaşırmadı eski dost. 
Huy ve karakter yapısını iyice öğren-
mişti artık… 

Bir kaç ay daha geçti aradan… Bu 
defa bir başka aracı, kral adına görüş-
mek için eski dostu araba ile evinden 
aldırdı. Kralın selamlarını, üzgün oldu-
ğunu ve bir şeyler yapmak istediğini 
iletti eski dosta… Ne düşündüğünü 
sordu ve krala ileteceğini söyledi. Eski 
dost, “verdiği sözlerin birini yerine ge-
tirsin, başka ne diyebilirim ki?” şeklin-
de cevap verdi. Ama maalesef, yine bir 
gelişme olmadan bu da unutulup gitti. 
Ahde vefasızlık en ince kan damarları-
na kadar işlemişti sanki. Bu şekildeki 
davranışlardan adeta zevk alıyordu. 
İnsanlara önce ümit vermek, sonra 
bu ümitleri boşa çıkarmak, üzmek, 

aşağılamak ve onurlarını 
kırmak büyük bir zevk 
veriyordu ona…

Bu davranışlar İslâ-
mi ve insani olmadığına 
göre nereye sığdırılabilir, 
hangi ölçüler dairesine 
konulabilirdi? Sonra-
dan benzer davranışları, 
başkalarına da yaptığını 
değişik kişilerden dinledi. 
Çevresindeki onlarca kişi 
aynı dertten muzdaripti. 

Demek ki bu tavrı, huy edinmişti. Tıy-
neti buydu ama koltuğa oturuncaya 
kadar gizlemeyi çok iyi başarmıştı. 
Krallık koltuğuna oturunca her şeyi bir 
anda unutmakla kalmayıp, bunca iyili-
ğini gördüğü kişiye yıllarca zulmeden 
bir şahsiyete ve böyle bir karaktere 
hayatında ilk defa şahit oluyordu eski 
dost… 

Kral Beyefendinin vefasızlığı bu 
kadarla da kalmadı. Dosta yapılan bu 
vefasızlık daha sonra Filistin’e vefasız-
lığa dönüştü. Filistin o dönemde İngiliz 
işgali altındaydı ve özel olarak on bin-
lerce Yahudi bölgeye taşınıyordu. Bu 
uygulamaya tepki gösteren Filistinli 
Müslümanlara çok büyük zulümler 
yapılıyor, bugün olduğu gibi toplu kat-
liamlar yapılıyordu.

İngilizler Filistin’i kuşatmış olduğu 
için o bölgede yaşayan Müslümanla-
rın her türlü insani yardıma ihtiyaçları 
vardı. Diğer ülkelerden gelen bazı in-
sani yardımların Filistin’e ulaşması için 
beyefendinin kral olduğu ülkeden geç-
mesi ve kralın da bu geçişe izin verme-
si gerekiyordu. Kralın eski dostu olan 
zat sarayda görev yapan bir grup arka-
daşı ile birlikte hareket ediyor ve yar-
dımların Filistin’e ulaşması için büyük 
gayret gösteriyordu. Öyle bir zaman 
geldi ki kral, yardımların Filistin’e ulaş-
masını engellemeye başladı. Eski dost 
bunun üzerine kralla görüşmeye karar 

verdi. Bütün ilişkileri kesilmişti ama 
ne de olsa eski dostluklarının hatırı 
vardı. Üstelik bu görüşme şahsi değil, 

Müslümanların sıkıntısını gidermeye 
yönelikti. Kral Beyefendinin kendisine 
yaptığı her türlü vefasızlığına rağmen 
alnı secdeye giden bir kişi olarak Filis-
tin Müslümanlarının dertlerine bigâne 
kalamazdı. 

Bu ümitlerle gitti görüşmeye… 
Fazla beklemeden içeri alındı. Konuyu 
iletti ama aldığı cevap eski dostu şok 
etmeye yetmişti: “Ben İngilizlerle ara-
mı açamam. Onlarla aramı açmam 
ülkemiz açısından çok kötü olur. 
İngilizlerin ve İngiliz dostu diğer batı 
ülkelerinin düşmanlığını üzerimize 
çekemem. Onların düşmanlığı ülkemi 
zor durumda bırakır.” Böyle demişti 
kral… Bu sözleri gerçekten böyle 
inandığı için mi söylemişti yoksa çev-
resine yerleştirdiği batı hayranı olan 
yardımcılarının etkisiyle mi söylemişti 
bilemedi eski dost… 

“Siz neler diyorsunuz? Yanı başı-
mızda Müslüman kardeşlerimiz açlık-
la karşı karşıya iken biz seyredeceğiz 
öyle mi?” diyebildi. 

“Keşke yapabileceğim bir şey 
olsaydı. Ülkemi düşünmek zorunda-
yım.” 

“Geçmesine izin vereceğimiz 
silah değil, insani ihtiyaç maddeleri, 
buna kim ne diyebilir? Deseler ne 
olur? Bu korku niçin?” 

“Senin bilmediğin şeyler var. İn-
giliz Büyükelçisi devletinin görüşlerini 
iletti. Geçişe izin verirsek İngilizlerin 
bize karşı düşmanlığı başlayacak.” 

“Anlaşıldı siz de İngilizlerin adamı 
olmuşsunuz. Yazıklar olsun size ver-
diğim emeklere…” 

“Eski dostluğumuz hatırına bir 
şey yapmıyorum. Aksi halde seni 
şimdi tutuklatırdım.” 

“Yapmadığın bir o kalmıştı. Onu 
da yap da rahatla. Şahsıma yaptığın 
vefasızlığı sineme çekiyorum ama 
Filistin’e yaptığın vefasızlığı sindire-

miyorum.” 
Eski dost büyük bir şaşkınlık için-

de odayı terk etti. Kral sadece dostla-
rından değil eski düşüncelerinden de 
vazgeçmişti. Dostlarına karşı başla-
yan vefasızlığı Filistin Müslümanları-
na kadar uzanmıştı. Filistin’e yapılan 
bu vefasızlık, İslâm’ın kutsalına, Mes-
cid-i Aksa’ya ve İslâm’a yapılan vefa-
sızlık demekti.

Kral ne yazık ki, ahde vefa duy-
gusu ile birlikte samimiyet, şefkat, 
merhamet, mütevazı olma gibi üstün 
dini değerlerimizi de çiğneyip yok 
eden bir haleti ruhiye içine girmiş-
ti. Unutmaması gereken bir husus 
vardı ki, oturduğu koltuk kendisine 
ebedi değildi. Nicelerinin gelip geçtiği 
o koltuktan bir gün mutlaka inecekti. 
Öyle bir gün gelecektir ki; yaptığı ve 
yapması gerektiği halde yapmadığı 
bütün işlerden çetin bir hesaba çeki-
lecektir. 

Ve o gün gelmiş, kral yaptığı ve-
fasızlıkların hesabını vermek üzere 
kısa süre sonra ebedi âleme irtihal 
eylemişti. Vefatından önce şunu da 
görmüştü. Gerek çevresindeki insan-
lara gerekse Filistin’e gösterdiği ve-
fasızlığı dilden dile duyulmuş, halkta 
büyük bir tepki oluşmuştu. Bu tepki-
nin sonucunda kral sokağa çıkamaz 
hale gelmişti. Her nereye gitse kimse 
yüzüne bakmıyor, sırtını dönüyordu. 
Sözlü tepki verenler de çoğunluktay-
dı. Halk nezdinde hiçbir itibarı kalma-
mıştı. Bu halde iken sonsuzluğa adım 
attı.

Bu hikâyeyi yazmaktaki amacım, 
yazılarımda sıklıkla vurgu yaptığım 
ve bu kitabımda da yer verdiğim söz, 
samimiyet ve ahde vefanın ne den-
li önemli değerler olduğunu gözler 
önüne sermektir. Umarım gereken 
ders çıkartılır ve bir daha böylesine 
vefasızlıklar, ahde vefanın ve verilen 
sözlerin böylesine katledildiği dav-
ranışlar yaşanmaz. (Salih Sedat Er-
söz’ün Filistin & Vefa Kitabından) 

BİR VEFASIZLIK HİKÂYESİ (2)  
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Konya Sanayi Odası’nda düzen-
lenen toplantıya Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay, Organize Sanayi Bölgeleri Üst 
Kuruluşu (OSBÜK) Başkanı Memiş 
Kütükcü, ilçe belediye başkanları, 
ilçe OSB başkanları ve OSB’lerin 
bölge müdürleri katıldı. Toplantıda 
Konya’daki yeni yatırım taleplerinin 
ortak akılla ilçelere yönlendirilmesi-
nin önemi üzerinde duruldu.

İLÇELERİ KAPSAYAN YENİ 
SANAYİLEŞME MODELİ

Toplantının açılışında konuşan 
KSO Başkanı Mustafa Büyükeğen, 
Konya’nın üretim ve ihracat gü-
cüyle Türkiye’nin önemli sanayi 
şehirleri arasında yer alma başarısı 
gösterdiğini vurguladı. 195 ülkeye 
yıllık 3,3 milyar dolardan fazla ihra-
cat yapan şehrin ihracatının yüzde 
95’inin sanayi mamullerinden oluş-
tuğunun altını çizen Büyükeğen, 
Konya’nın sanayideki başarılarının 
takdire şayan olduğunu belirtti. 
Konya’nın sanayi odaklı kalkınma 
yolculuğunun sürdürülebilmesi 
için yeni bir strateji geliştirilmesi 
gerektiğini de vurgulayan Büyüke-
ğen, Oda olarak bu konuda önemli 
çalışmalar yürüttüklerini ve şehrin 
yeni sanayileşme modelini “İlçeler-
le Birlikte Topyekun Kalkınma” ola-
rak belirlediklerini ifade etti. 

Konuşmasında şehir merkezin-
deki organize sanayi bölgelerinin 
neredeyse tamamen dolduğunu 
hatırlatan Büyükeğen, şunları söy-
ledi: “Türkiye Ekonomi Politikaları 
Araştırma Vakfı (TEPAV) ile birlikte 
yaptığımız Konya İçin Yeni Bir Kal-
kınma Stratejisi Araştırmamız da, 
Konya’mızın ilçelerle birlikte topye-
kun bir kalkınma stratejisi geliştir-

mesi gerektiğine işaret ediyor. Bu 
nedenle ilçelerimizi ve ilçelerdeki 
organize sanayi bölgelerimizi kap-
sayan yeni bir sanayileşme modeli 
ortaya koymak istiyoruz. Şehrimiz-
de 12 organize sanayi bölgemiz var. 
Bu OSB’lerimizden 2 tanesi şehir 
merkezinde, 10 tanesi ilçelerimiz-
de. Şehir merkezimizdeki OSB’le-
rimiz neredeyse tamamen dolmuş 
durumda. Ancak ilçelerimizdeki 
OSB’lerimiz yatırımcılarını bekli-
yor. Biz Konya Sanayi Odası olarak 
Marmara Havzası’ndan gelecek 
yatırımların ve Konyalı sanayicile-
rimizin yapacağı yeni yatırımların 
öncelikli adresinin ilçelerimiz ol-
ması gerektiği görüşündeyiz. Birlik 
ve beraberlik içinde, ilçelerimizin 
ve organize sanayi bölgelerimizin 
kalkınmasını sağlayacak bu yeni 
kalkınma strateji, sadece ilçelerimi-
ze değil, şehrimize de büyük katkı 
sağlayacaktır.”

KONYA’YA GELECEK TALEPLERİ, 
ORTAK AKILLA DOĞRU 
YÖNLENDİRMELİYİZ

Daha sonra konuşan Konya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Uğur İb-
rahim Altay da, Konya’nın artık sa-
nayi yatırımları ile öne çıkan bir şehir 
olduğunu söyleyerek, yeni yatırım-

ların ortak akıl ile ilçelere yönlendi-
rilmesinin önemli olduğuna işaret 
etti. Başkan Altay, şunları aktardı: 
“Konya birçok yönü ile öne çıkmış 
bir şehir. Son dönemde yaptığı sa-
nayi yatırımları ile güçlü bir sanayi 
şehri diyebileceğimiz konuma geldi. 
Özellikle merkezdeki OSB’miz, ih-
racatını artıran, ülke ekonomisine 
destek veren çok önemli bir yapı 
haline dönüştü. Konya merkezde 
sanayiye gidiş geliş ile ilgili ciddi bir 
trafik sorunu yaşıyoruz. Bunu çöz-
mek için Büyükşehir Belediyemizin 
raylı sistem yatırımı devam ediyor. 
Banliyönün yapımına da devam 
ediyoruz. Merkezde sanayi alan-
larını büyütmek konusunda sona 
geldik. İlçelerdeki sanayi alanlarının 
artması ve güçlendirilmesi de bizim 
en önemli önceliğimiz. Bu konuda 
Büyükşehir Belediyesi olarak tüm 
OSB’lerde kuruculuk ile ilgili üstü-
müze düşen yükümlülüğü yerine 
getiriyoruz. İnsanların doğdukları 
yerde hayatlarını kazanmaları bizim 
için çok önemli. Konya’ya bundan 
sonra daha büyük talep olacaktır. 
Bu talebi ortak akılla doğru yönlen-
dirmek hepimizin başarısı olacaktır.  
Konya Sanayi Odamızın öncü rolü-
ne teşekkür ediyorum.” 

İLÇE OSB’LERİN GENİŞLEYEREK 
BÜYÜMESİ DAHA KOLAY

Son olarak konuşan Organi-
ze Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu 
(OSBÜK) ve Konya Organize Sana-
yi Bölgesi Başkanı Memiş Kütükcü 
de, Konya genelindeki 12 OSB’den 
8’inin işletmede olduğunu söyle-
yerek, sanayi yatırımlarının ilçe 
OSB’lere kaydırılması konusunda 
ortak fikirde olduklarını söyledi. 
Merkezdeki OSB’lerin genişleme 
alanı açma konusunda zorlandık-
larını ancak ilçe OSB’lerin geniş-
lemesinin daha kolay olduğunu 
aktaran Kütükcü, “Konya Sanayi 
Odamız, Marmara Bölgesi’ne sı-
kışmış sanayinin ya da Anado-
lu’daki yeni sanayi yatırımlarının 
il merkezine değil, artık ilçelere 
de yayılarak, topyekun kalkınmayı 
sağlayacak yeni döneme geçmesi 
ile ilgili bir vizyon ortaya koydu. Bu 
çok değerli bir vizyon. Merkezde 
genişleme alanı açma konusunda 
çok zorlanıyoruz. İlçelerimizdeki 
OSB’lerimizin genişleyerek büyü-
mesi daha kolay olacaktır. Konya 
Sanayi Odamıza, şehrimizin sa-
nayi geleceği için ortaya koyduğu 
bu vizyon için çok teşekkür ediyo-
rum” dedi. 

Toplantının devamında İlçe be-
lediye başkanları, OSB Başkanları 
ve bölge müdürleri, Konya Sanayi 
Odası’nın ilçeleri de kapsayan yeni 
sanayileşme modeli hakkında gö-
rüşlerini bildirerek, şehrin gelecek 
vizyonunu ortaya koyan çalışmala-
rından dolayı KSO’ya teşekkür etti. 
Ayrıca toplantıda ilçelerdeki orga-
nize sanayi bölgelerinin talepleri 
de değerlendirildi. 
n HABER MERKEZİ

KSO Başkanı Mustafa Büyükeğen, “Yeni Sanayileşme Modelimiz, ilçelerimizle birlikte 
topyekun kalkınma. Artık sanayi yatırımlarının yeni adresi ilçe OSB’lerimiz olacak” dedi

Konya sanayisi ilçe 
OSB’lerle büyüyecek

Beyşehir Belediye Başkanı 
Adil Bayındır, Beyşehir Gölü-
nün acil eylem planının hazır 
olduğunu belirtti. 

Gölün kıyı ıslah düzenle-
mesi dahil, iç otlanma temiz-
liği ile ilgili de Eylem Planları-
nın devreye alınacağının altını 
çizen Başkan Bayındır; “Konu 
ile ilgili açıklamaları Çevre ve 
İklim değişikliği Bakanımız 
Sayın Murat Kurum kendisi 
yapacaktır.” dedi.

Beyşehir Belediye Başkanı 
Adil Bayındır açıklamasında 
şu görüşlere yer verdi;

Kıymetli Hemşehrilerim; 
“Yeniden Refah Partisi Bey-
şehir İlçe Başkanlığının dün-
kü sosyal medya paylaşımı ile 
Beyşehir Gölü için Acil Eylem 
Planı hazırlanması talepleri 
ve bu konudaki hassasiyetleri 
için teşekkür ediyorum. Ancak 
Beyşehir Gölümüz için talep 
edilen Acil Eylem Planı hali 
hazırda mevcuttur ve Eğirdir 
Gölünden daha önce hazır-
lanmış ve devreye alınmıştır. 
Geçtiğimiz hafta Çevre, Şehir-
cilik ve İklim Değişikliği Baka-
nımız Sayın Murat Kurum’u, 
Büyükşehir Belediye Başkanı-

mız Sayın Uğur İbrahim Al-
tay ile birlikte ziyaretimizde 
de Beyşehir Gölümüz günde-
mimizin ilk maddesinde yer 
almıştır. Şu anda yapılan kıyı 
düzenlemesi (ıslahı) dahil isti-
şareler, alınan görüşler ve bir 
proje kapsamında yapılmakta 
olup önümüzdeki günlerde 
Gölümüzün iç otlanmasının 
temizliği ve Beyşehir Gölü-
nün Korunması ile ilgili Eylem 
Planları devreye alınacak olup 
ilgili açıklamaları Sayın Baka-
nımız kendisi yapacaktır.”

SATHİ ASFALT 
KAPLAMA ÇALIŞMASI

Beyşehir Belediyesi, dış 
mahallelerde sathi asfalt kap-
lama çalışmaları başlattı. Bey-
şehir Belediye Başkanı Adil 
Bayındır, çalışmaların kırsal 
bölgelerde yaşayan vatandaş-
ların ulaşım koşullarını iyileş-
tirmeyi hedeflediğini belirtti. 

Beyşehir Belediyesi Fen 
İşleri Müdürlüğü tarafından 
dört farklı bölgede yürütülen 
eş zamanlı çalışmalarda yak-
laşık dokuz kilometre yol sathi 
asfaltla kaplanarak hizmete 
açıldı.
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Bayındır: Beyşehir Gölü 
için acil eylem planı hazır



Selçuklu Belediyesi 2024 yılı 
asfalt hedefinin yüzde 50’sini ta-
mamladı.

Örnek belediyecilik çalışma-
larıyla takdir toplayan Selçuk-
lu Belediyesi, Selçuklu’nun her 
mahalle ve sokağında modern 
dokunuşlar yaparak vatandaşla-
rın konfor alanına katkı sağlıyor. 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı yoğun bir asfalt se-
zonu geçiren Selçuklu’da altyapı 
çalışmalarını yerinde inceleyerek 
faaliyetler hakkında yetkililerden 
bilgi aldı. 

BAŞKAN PEKYATIRMACI:
 “2024 YILI ASFALTLAMA 
HEDEFİMİZİN YARISINI

 TAMAMLAMIŞ DURUMDAYIZ”
Selçuku’da vatandaşların kon-

foru ve hayat standardını artır-
mak için gayret ettiklerini ifade 
den Selçuklu Belediye Başkanı 

Ahmet Pekyatırmacı: “Akşemset-
tin Mahallemizde fen işleri ekip-
lerimizin asfalt, parke, bordür ça-
lışmaları devam ediyor. Bu bölge 
plan revizyonu yaptığımız ve yeni 
yapılaşmaların da yoğun olduğu 
bir bölge. Altyapısını tamamla-
dığımız, kaldırım, parke, bordür 
imalatlarını tamamladığımız bü-

tün sokaklarımızda sıcak asfalt 
çalışmalarını hızlı bir şekilde de-
vam ettiriyoruz. 2024 yılında 500 
bin metrekare sıcak asfalt hedefi-
miz vardı. Bunun şu anda yarısını 
tamamlamış durumdayız. Hem 
merkez mahallelerimizde hem 
de dış mahallelerimizde altyapısı 
tamamlanmış ve acil ihtiyaç ge-

rektiren bütün yollarımızda yol 
standartlarımızı en yüksek stan-
darda getirmek için gece gündüz 
demeden çalışıyoruz, gayret edi-
yoruz. Selçuklu Belediyesi olarak 
tüm vatandaşlarımızın huzuru 
için, mutluluğu için, hayat stan-
dartlarının en yüksek seviyeye çı-
kartılması için tüm ekiplerimizle 
birlikte her zaman gece gündüz 
demeden sahadayız, çalışmaya 
devam ediyoruz” şeklinde ko-
nuştu.  Hummalı bir şekilde sa-
hada çalışan Selçuklu Belediyesi 
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri 
Akşemsettin Mahallesi’nde Tak-
dir, Tabak, Gökbudak, Bayırarası, 
Akartaş Sokak’ta asfalt, parke ve 
kaldırım çalışması gerçekleştiri-
yor. 5 sokakta gerçekleştirilen as-
falt çalışmalarında ise 2 bin met-
rekare serim yapıldı.  
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Konya Büyükşehir Belediyesi 
bünyesinde hizmet veren Bilgeha-
nelerde 7 haftalık yaz etkinlikleri 
tamamlandı. Yaz tatilini Bilgeha-
nelerde değerlendiren 10 bin 168 
öğrenci, “Senin yazın, senin gelece-
ğin!” temasıyla birçok etkinliğe katı-
larak yeni eğitim dönemi için moral 
depoladı.

Konya Büyükşehir Belediyesi 
bünyesinde hizmet veren Bilgeha-
nelerde yaz etkinlikleri öğrenciler-
den büyük ilgi gördü. Sayıları 25’e 
ulaşan Bilgehanelerde “Senin Yazın, 
Senin Geleceğin!” temasıyla 7 hafta 
boyunca düzenlenen yaz etkinlik-
leri; milli ve manevi eğitimler, öğ-
rencilerin kabiliyetlerini keşfedebi-
lecekleri atölyeler, çeşitli etkinlikler, 
geziler ve kazanım değerlendirme 
sınavı ile tamamlandı.

ÖĞRENCİLER DE AİLELER DE 
ÇOK MEMNUN

Milli ve manevi etkinlikler çer-
çevesinde 10 bin 168 öğrenci; siyer, 
ilmihal, sure talimi, din kültürü ve 
ahlâk bilgisi, tecvit ve mahreç eği-
timleri aldı. Eğitimlerin ardından 

düzenlenen kazanım değerlendir-
me sınavında başarı elde eden öğ-
rencilere çeşitli hediyeler verildi. 

Tantavi Kültür ve Sanat Merke-
zi’nde gerçekleştirilen ödül törenine 
katılan aileler, çocuklarının keyifli 
ve verimli bir yaz dönemi geçirdi-
ğini belirterek, kış döneminde de 
Bilgehaneli olmak istediklerini ifade 
etti. Veliler, verilen eğitimler ve sağ-
lanan hizmetler dolayısıyla Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay’a teşekkür etti. Eği-
timlere katılan öğrenciler de yaz ta-
tilini dolu dolu geçirdiklerini ve yeni 
eğitim dönemine moral depoladık-
larını ifade etti. 

GÜZ DÖNEMİ KAYITLARI
 2 EYLÜL’DE 

Yaz döneminin sona ermesinin 
ardından ilgiyle beklenen Bilgeha-
nelerin güz dönemi kayıtları, 2-8 
Eylül tarihleri arasında gerçekleş-
tirilecek. Konuyla ilgili detaylı bilgi 
almak isteyenler “bilgehane.konya.
bel.tr” internet sitesini ziyaret ede-
biliyor.
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Bilgehanelerde yaz etkinlikleri dolu dolu geçti

Rahatsızlığımdan 
dolayı eskisi çarşı 
pazar gezemiyo-
ruz. Zaman zaman 
düğün cenaze gibi 
zorunlu ziyaretlerde 
ve iş yerlerinde yeni 
yetmelerin yerden 
alıp göğe püskür-
melerine hayretle 
tanık oluyoruz. 
Ayakkabıcı Se-
lahattin Ustanın 
dükkânında geçen hafta yağız 
delikanlı heyecanlı her şeyi ben 
iyi bilirim edasıyla avurdunu 
doldura doldura konuşuyor 
ki sustum. Dinledim ve fakat 
dinlenemedim bir şey de anla-
madım.
--- Selahattin Usta bu yağız de-
likanlı kim? Diye sordum.
--- Eski esnaflarımızdan şimdi 
Konya’da oturan Taşbaşlı Ali 
Rıza Aygül’ün oğlu aynı zaman-
da YRP ilçe Başkanı Mehmet 
Ali Aygül.
Allah selamet versin babası Ali 
Rıza ile aynı akranız Ali Rıza’nın 
babası rahmetli Adem Yavuz 
caddesinde şimdiki diş dokto-
ru Yahya Demirel’in bürosunun 
olduğu yerde çay ocağı vardı. 
Ali Rıza’nın oğlu maşallah çok 
erken olmuş.  
Bizden önce yaşamış Akçako-
calarımızın bir sözü var; “Ge-
lirken herkes güzel gelir. Ama 
karakterini gidişinden anlarsın. 
Kolaylıklar dileyelim!.
*
Bazıları şehir efsanesi hükmün-
de, bazıları da balon veya zarf 
atma durumunda.
Atma din kardeşiyiz dedikleri-
miz de oluyor. Zor durumdaki-
ler din kardeşliğini öne sürerek 
kurtuluşa ermek isterler. Za-
man olmuş kurtuluşa ermiş-
lerdir.
Şimdi ne zaman böylesi durum 
ile karşılaşırsak;
--- Atma din kardeşiyiz deyive-
riyoruz. Öyle değil mi?
Evet, bugünlerde bizden önce 
yaşamış sevilen Akçakocaları-
mızı yaşanmışlıklarını hayırla 
yâd ederken vefat etmiş ise 
Rahmetli, sağ ise kulakları çın-
lasın diye anarız.
Anadolu insanı ilgi görmeyi, 
fark edilmeyi, konuşulmayı, 
takdir edilmeyi he sevmiştir.
Kişilerin yaşanmışlıkları anlatı-
lırken o ortamda bulunanların 
simalarının aldığı ifade hoşnut-
lukla bütünleşir hep, bahsi ge-
çen konuşulan insan her zaman 
mutlu etmiştir kişileri.
Öncelikle faydalı olmak, gele-
ceğe ait güzel düşünceleri ge-
liştirmek, geçmişi iyi bilmekle 
mümkün olur.
Geçmişi bilmeden geleceğe at 
koşturulamaz. En ön safta gi-
den atlı olabilmek için geçmişin 
mirasına sahip olmak olmazsa 
olmazımızdır.
Akıllı insan, başkalarının daha 
doğrusu kendinden öncekilerin 
tecrübe kazananların birikim-
lerini, kendi bilgi tecrübelerine 

eklerse muhakkak 
başarılı olur.
Aksini yapanlar yani 
gurur yapıp dünü 
inkâr edenlerin 
şaşkın ördek gibi 
kaldıklarına şahit ol-
duk. Öyle değil mi?
 Daha önce bu kö-
şedeki bir yazımda 
Gökhüyüklü hemşe-
rimin sözünü sizler-
le paylaşmıştım.

---“ Biz çorbayı kulağımızla iç-
meyiz Ahmet Başkan!” demişti. 
Tamam, da çokbilmişlerin Ali 
Amcanın ifadesiyle gamıdanla-
rın, küçük dağları ben yarattım 
edasıyla yere göğe sığmayanla-
ra ne mi diyeceğiz?
Kulak beş duyu organımızdan 
biridir. Kulakla ilgili bir deyim 
ve veciz sözlerimizi var. Evet, 
beş duyu organımızdan biri an-
cak, Türkçe de birçok veciz sö-
zün söylenmesine araç olduğu 
başka gerçektir.

Bir kulaktan girip diğer kulak-
tan sözün çıkması gibi örnek 
verip bu önekleri çoğaltabiliriz.
Bizden önce yaşayan büyükle-
rimiz bizlere nasihat ederken 
öncelikle bu sözlerle tembih 
ederlerdi.
“ Sözlerimi iyi dinle bir kulağın-
dan girip diğerinden çıkmasın!” 
Diye tembih edilen ve tutulması 
gereken söz bizim bütün ömrü-
müz boyunca bize lazım olaca-
ğını ima ederlerdi.
Unutma bu söz kulağına küpe 
olsun. Gibi de söylenen söz 
vardır.
Kulağına küpe takan oğluna ba-
basının yorumu: 
Yaşlı amcamızın; "Bir zamanlar 
nur topu gibi oğlun oldu diye 
muştulamışlardı.  Ya şimdi ne 
oldu? Nuru gitti, topu kaldı.” 
Diye hayıflanmasına ne diye-
ceğiz?
Kulağa küpe takmanın başka 
yorumu.
Biz gelelim kulağın birinden çı-
kıp diğerinden çıkma sözüne. 
Yaşanmış bir fıkrayla pekişti-
relim:
 Kuyumcuya giren kadın 
--- Şu nikâh yüzüğümü kesip 
bana bir çift küpe 
yapar mısınız?' diye sormuş. 
Kuyumcu yüzüğü eline alıp 
bakmış, yüzüğün üstünde 'Seni 
seviyorum' 
yazıyormuş. Kuyumcu;
---  'Hanımefendi, neden bu yü-
züğü kestirmek istiyorsunuz? 
Belli ki bir hatırası var. Diye 
sormuş. 
Kadın; 
--- Bu benim nikâh yüzüğüm. 
Kocamdan ayrıldım şimdi küpe 
istiyorum.
“SENİ” kelimesi küpenin bir 
tanesinde, “SEVİYORUM” keli-
mesi de diğerinde olsun.
Kuyumcu yine sormuş 
--- Neden acaba? Kadın;
--- İlerde böyle cümlelerin bir 
kulağımdan girip diğerinden çı-
kacağını göstermek için!…

KULAĞIMIZI ÇINLATANLAR!

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ

Asfalt çalışmalarını yerinde inceleyen Başkan Pekyatırmacı: “Vatandaşlarımızın hayat standartları-
nın en yüksek seviyeye çıkartılması için tüm ekiplerimizle gece gündüz demeden çalışıyoruz” dedi

Selçuklu çalışıyor, 
standart yükseliyor

İHH Konya, her ırktan ve mil-
letten insana yardım eli uzatmaya 
ve yardımlaşmayı dünyaya yay-
maya devam ediyor. Bu bağlamda 
İHH Selçuklu Temsilciliği önün-
den, İHH İnsani Yardım Vakfı Kon-
ya Şubesi tarafından “Sudan'a Acil 
Yardım” kapsamında TIR’lar gön-
derildi. Çok sayıda kişinin katıldığı 
programda konuşan İHH Konya 
Şube Müdürü Halil İbrahim Kılıç, 
10 milyon lira değerinde toplam 8 
yardım TIR’ını Sudan’a göndermek 
için yola çıkardıklarını söyleyerek 
bunların içinde; gıda ürünleri, hij-
yen malzemeleri, konserve, batta-
niye olduğunu aktardı. 

25 MİLYON İNSAN YARDIM
 ELİ BEKLİYOR 

Halil İbrahim Kılıç, Sudan Si-
lahlı Kuvvetleri (SAF) ile Hızlı Des-
tek Kuvvetleri (RSF) arasında 15 
Nisan 2023 günü başlayan iç sa-
vaşın bir yıldan fazladır devam et-
tiğini anımsatarak Birleşmiş Millet-
lerin paylaştığı son raporlara göre 
ülke içerisinde yerinden edilen in-
san sayısının 7,3 milyon olduğunu 
açıkladı. Göç edenlerin sayısının 
dış göçlerle birlikte 11 milyonu aş-
tığını kaydeden Kılıç, “Çatışmalar 

sebebiyle hayatını kaybeden sivil 
sayısının en az 15 bin, yaralananla-
rın sayısının ise 30 binden fazla ol-
duğu bildiriliyor. Fakat sahadan al-
dığımız bilgiler, bu rakamların çok 
daha fazla olduğuna işaret ediyor. 
Ülkede yardıma muhtaç insan sayı-
sı 14 milyonu çocuklar olmak üzere 

25 milyonu aştı” diye konuştu. 
ÜLKEDE ÇOK FAZLA SORUN

 ÇÖZÜLMEYİ BEKLİYOR 
Sudan’da sağlık sistemi nere-

deyse çöktüğü için kolera vakaları-
nın hızla arttığını belirten Kılıç, Dün-
ya Sağlık Örgütü raporlarına göre 
11 eyaletin 60 bölgesinde koleradan 
11 bin 100 vakanın bildirildiğini ve 
296 vakanın ölümle sonuçlandığını 
aktardı. Sudan genelinde sağlık sis-
teminin yüzde 80’i devre dışı kaldığı 
için vaka sayısının gittikçe arttığını 
ifade eden Kılıç, “Ülkede 18 milyona 
yakın insan akut gıda güvensizliği 
ile karşı karşıya. Güvenlik eksikliği, 
yağma vakaları, bürokratik engeller, 
yakıt sıkıntısı ve şebeke sorunları 
insani yardımların bölgelere ulaş-

masını zorlaştırmaya devam ediyor. 
Ülke içerisinde 19 milyondan fazla 
çocuk eğitimine devam edemiyor. 
Bu ülkedeki üç çocuktan birinin 
okula erişimi olmadığını gösteriyor. 
Savaşın bu şekilde devam etmesi 
durumunda gelecek aylarda hiçbir 
çocuğun okula erişemeyeceğinden 
endişe ediliyor” diye kaydetti. 

İHH HEP SUDAN’DAYDI 
Tüm bu zorluklara rağmen İHH 

olarak ülkede insani yardımı 15 Ni-
san 2023 yılından beri devam ettir-
diklerine dikkat çeken Kılıç, şunları 
dile getirdi: “Özellikle insani duru-
mun en vahim olduğu bölgeler olan 
Darfur, Kordofan, Hartum ve göçün 
yoğunlaştığı Port Sudan bölgesinde 
temsilciliğimiz ve partnerlerimiz ile 
birlikte gerekli yardımları ulaştırdık 
ve ulaştırmaya devam ediyoruz. 
Krizin ilk gününden bugüne yapılan 
insani yardım çalışmalarından 813 
bin 197 kişi direkt olarak faydalandı. 
Yaklaşık 1 aydır yerel ekibimiz Om 
Durman’da bütün zorluklara rağ-
men emanetleri ihtiyaç sahiplerine 
ulaştırdılar.”

Konuşmaların ardından yardım 
TIR’ları dualarla uğurlandı.
n TUBA KAYA

İHH Konya'dan Sudan'a yardım eli!

Halil İbrahim Kılıç
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Bıldırcın sesi çıkaran düzenek bulundu Otomobille motosiklet çarpıştı: 2 yaralı
Beyşehir’de yapılan dene-

timlerde bıldırcın sesi çıkaran 
düzenek ele geçirildi.

Beyşehir Milli Parklar Şef-
liği'nin yasa dışı kara avcı-
lığının yapılmasının önüne 
geçilmesine yönelik yürüttü-
ğü denetimler sürüyor. Gece 
saatlerinde yapılan denetim 
ve kontrollerde ekiplerce kim 
ya de kimler tarafından ara-
ziye yerleştirildiği bilinmeyen 
2 adet bıldırcın sesi çıkaran 
düzenek ele geçirildi. Ekip-
ler, hayvanlara tuzak kurarak 
avlanılmasını sağlayan düze-
neğe el koydu. Düzeneklerin 
imha edileceği öğrenildi. Av 

koruma ve kontrol faaliyetle-
rinin 24 saat esasıyla aralıksız 

sürdüğü kaydedildi.
n İHA

Kulu’da otomobil ile mo-
tosikletin çarpışması sonucu 
2 kişi yaralandı. Kaza, akşam 
saatlerinde Cafer Baran Cad-
desinde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, S.M. ida-
resindeki 42 MB 3323 plakalı 
otomobil ile M.A. yönetimin-
deki 42 AGR 544 plakalı mo-
tosiklet çarpıştı. 

Kazada, motosiklet sü-
rücüsü M.A. ile arkada yol-
cu olarak bulunan arkadaşı 
A.M.Ç. yaralandı. Kaza ihba-
rı üzerine olay yerine sağlık 
ve polis ekipleri sevk edildi. 
Yaralılar ambulanslarla Kulu 
Bölge Devlet Hastanesine kal-

dırılarak tedavi altına alındı. 
Kaza ile ilgili tahkikat başla-

tıldı.
n İHA

Konya’da trafik ekipleri dü-
ğün konvoyu magandalarına 
geçit vermiyor. 12 – 25 Ağustos 
tarihleri arasında yapılan dene-
timlerde 295 araca 851 bin 338 
lira idari para cezası uygulandı.

Konya Emniyet Müdürlüğü-
ne bağlı Trafik Denetleme Şube 
Müdürlüğü Ekipleri, trafiği ak-
satan ve diğer vatandaşların 
canlarını tehlikeye atan düğün 
konvoyu magandalarına yönelik 
sıkı denetimini sürdürüyor. 

295 SÜRÜCÜYE
 851.338 TL CEZA

Trafik ekiplerince, Konya’da 
trafiğin ve vatandaşların huzur 
ve güvenini sağlamak amacıyla 
12 – 25 Ağustos tarihleri ara-

sında düğün konvoylarına yöne-
lik yapılan denetimlerde, taşıt 
yolunda trafiği güçleştirecek 

şekilde hareketlerde bulunan, 
taşıt yolunu trafiğe kapatan, 
çevredekileri rahatsız edecek 

derecede gürültü çıkaran abart 
egzozlu araçlar ile müzik cihaz-
larını kamunun rahat ve huzu-
runu bozacak şekilde kullanan 
295 araç ve sürücüsüne 851 bin 
338 lira idari para cezası uygu-
landı.

DENETİMLER ARALIKSIZ 
DEVAM EDECEK

Emniyet Müdürlüğü yetki-
lileri tarafından yapılan açıkla-
mada, trafikte denetlemelerin 
aralıksız devam edeceği, trafiği 
aksatan, çevreye rahatsızlık ve-
ren, hem kendi canlarını hem 
de diğer sürücülerin canlarını 
tehlikeye atan sürücülere asla 
müsaade edilmeyeceği ifade 
edildi. n HABER MERKEZİ

Düğün konvoylarına sıkı denetim

Yeşilay Konya Şubesi ve Sos-
yal Hizmet Uzmanları Derne-
ği (SHUDER) Konya Şubesi iş 
birliğiyle, 26-27 Ağustos 2024 
tarihlerinde Karatay Gençlik 
Merkezi'nde kapsamlı Bağımlılık 
Farkındalık Eğitimleri düzenlen-
di. Düzenlenen Programa Konya 
Aile ve Sosyal Hizmetler İl Mü-
dürü Abdullah Neşeli, Yeşilay 
Konya Şube Başkanı Dr. Zeliha 
ÜSTÜN Argon ve Yönetim Kuru-
lu Üyeleri, Yeşilay Şube Sorum-
lusu Seda Nur Arslantaş, Sosyal 
Hizmet Uzmanları Konya Şube 
Başkanı Mustafa Topak ve Yö-
netim Kurulu Üyeleri ile Konya 
Yeşilay Spor Kulübü Başkanı İr-
fan Arguz katıldı.  Eğitimlerin ilk 
gününde, alkol bağımlılığı modü-
lünü Yeşilay Formatörü Cevdet 
Umay sunmuş; tütün ve madde 
bağımlılığı eğitim modüllerini ise 
Yeşilay Formatörü Muhammed 
Emin Huca vermiştir. Ayrıca, ba-
ğımlılıklarda hukuki süreçler eği-
timi Av. Arb. Meriç Güleç tarafın-
dan gerçekleştirilmiştir. Eğitimin 
ikinci gününde kumar bağımlı-
lığı modülünü Yeşilay Formatö-
rü Cevdet Saba Öztürk sunmuş, 
teknoloji ve davranışsal bağımlı-
lıklar modülü ise Yeşilay Forma-
törü Cevdet S. Aybüke Tanoğlu 
tarafından aktarılmıştır. Eğitim-
lerin sonunda, YEDAM Sosyal 
Hizmet Uzmanları tarafından 
"YEDAM ve Sosyal Hizmet Eğiti-
mi" ve "Bağımlı Bireye Yaklaşım" 
başlıklı oturumlar düzenlendi.  
Eğitimler ile, kamu kurumları ve 

sivil toplum kuruluşlarında görev 
yapan birçok toplum ruh sağlığı 
çalışanının yanı sıra öğrenci ve 
mezun gruplarına yönelik olarak 
çeşitli modüller halinde gerçek-
leştirildi.  Katılımcılara bağımlı-
lık konusunda kapsamlı bilgiler 
sunularak, bu alandaki farkında-
lığın artırılması ve etkili müda-
hale yöntemlerinin paylaşılması 
amaçlandı. 

‘BAĞIMLILIK KONUSUNDA 
EĞİTİMLERİ ÖNEMSİYORUZ’
Konya Aile ve Sosyal Hizmet-

ler İl Müdürü Abdullah Neşeli, 
bağımlılıkla mücadelenin öne-
mini vurgulayarak, " Günümüz-
de dünyanın ve ülkemizin en 
önemli sorunlarından biri olan 
bağımlılıkla mücadelede sosyal 
hizmet görevlilerine büyük gö-
rev düşmektedir. Bugün Sosyal 
Hizmet Uzmanları Derneği ve 

Yeşilay Konya Şubesi tarafından 
düzenlenen bağımlılık çeşitleri 
ve bağımlılıklarla mücadele ko-
nulu eğitimi önemsiyoruz. Günü-
müzde birçok bağımlılıklar insa-
nın özgürlüğünü kaybettirirken, 
fiziksel ve ruhsal sağlığını olum-
suz yönde etkilemektedir. Kişinin 
öz denetim ve özgürlüğünün or-
tadan kalkmasına neden olan bu 
sorunun Konya'da ele alınması ve 
sosyal hizmet görevlilerinin bilgi 
düzeyinin ve toplumsal soru-
na dikkat çekmeleri çok önemli. 
Yeni yaklaşımların öğrenileceği 
bu eğitimlerle birçok kimse daha 
sosyal ve mutlu olacak. İnsan 
hakları çerçevesinde sosyal ada-
leti sağlamak için büyük çaba 
harcayan arkadaşlarıma eğitime 
katıldıkları, Sosyal Hizmet Uz-
manları Derneği Konya Şubesi ve 
Yeşilay Konya Şube Başkanlığına 

bu eğitimleri düzenledikleri için 
teşekkür ediyorum.” 
‘BAĞIMLILIK, SADECE BİREYLERİ 

DEĞİL, TOPLUMU 
DA ETKİLEYEN CİDDİ BİR 

SORUNDUR’
Yeşilay Konya Şube Başkanı 

Dr. Zeliha Üstün Argon da , eği-
timlerin bağımlılıkla mücadelede 
önemli bir adım teşkil ettiğini be-
lirterek, "Bağımlılık, sadece birey-
leri değil, toplumu da etkileyen 
ciddi bir sorundur. Bu nedenle, 
toplumsal bilinci artırmak ve et-
kili müdahale yöntemlerini pay-
laşmak amacıyla düzenlenen bu 
tür etkinliklere katılım sağlayan 
tüm katılımcılara teşekkür ederiz. 
Birlikte hareket ederek, bağımlı-
lıkla mücadelede daha güçlü ve 
etkili adımlar atabileceğimize 
inanıyorum.” İfadelerini kullandı.

‘BAĞIMLILIK TOPLUMSAL 
BİR SORUN’

Sosyal Hizmet Uzmanları Der-
neği Konya Şube Başkanı Mustafa 
Topak ise, bağımlılığın biyolojik, 
psikolojik ve sosyal boyutları olan 
çok boyutlu bir toplumsal sorun 
olduğunu belirterek, "Bağımlı-
lıkla çalışmak multidisipliner bir 
yaklaşımı zorunlu kılmaktadır. 
Günümüzde bağımlılık türleri-
nin artmış olması, alanda çalışan 
uzmanlarımızın karşılaşabileceği 
sorunlara çözüm üretebilmeleri 
ve bilgilerini güncellemeleri adı-
na bu eğitimi planladık. Umuyo-
rum ki bu eğitim programı olduk-
ça verimli olacaktır.”
n HABER MERKEZİ

Yeşilay Konya Şubesi ve SHUDER tarafından Bağımlılık Farkındalık Eğitimleri düzenlendi. Eğitim-
lerde bilgi veren uzmanlar, bağımlılığın toplumun tümünü etkileyen bir sorun olduğuna dikkat çekti 

Bağımlılık toplumu 
ilgilendiren bir sorun

Beyşehir’de parkta sokak 
köpeklerinin saldırısına uğ-
rayan 6 yaşındaki çocuk ya-
ralandı. Olay, Beyşehir Gölü 
kenarındaki Vuslat Parkı’nda 
yaşandı. Edinilen bilgiye göre, 
6 yaşındaki E.Z. parkta başıboş 
dolaşan sokak köpeklerinin 
saldırısına uğradı. İhbar üzeri-

ne adrese polis ve sağlık ekip-
leri sevk edildi. Köpek saldırısı 
sonucu ayağından yaralandığı 
öğrenilen çocuk, ambulansla 
kaldırıldığı Beyşehir Devlet 
Hastanesinde tedavi altına 
alındı. Adrese sevk edilen po-
lis ekipleri inceleme yaptı.
 n İHA

Konya'da bir anda bastıran 
sağanak etkili oldu. Şehirde 
günlerdir aralıklarla devam 
eden kısa süreli yağan yağış-
lar dün uzun süreli meydana 
geldi. Öğleden sonra bir anda 
bastıran sağanak vatandaşları 

hazırlıksız yakaladı. Yağmura 
yaklanan vatandaşlar koşarak 
kaçmaya çalıştı. Yolda sürücü-
lerin de zor anlar yaşadığı yağ-
mur yağışı yaklaşık 45 dakika 
etkili oldu. 
 n İHA

Parkta köpeklerin saldırısına 
uğrayan çocuk hastanelik oldu

Konya’da sağanak 
yağış etkili oldu
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Necmettin Erbakan 
Üniversitesi (NEÜ) Öğ-
retim Görevlisi Yazar ve 
Meddah Osman Bozde-
mir'in babası Hasan Hü-
seyin Bozdemir geçirdiği 
trafik kazasının ardından 
68 yaşında vefat etti. 
Merhum Hasan Hüse-
yin Bozdemir’in cena-
zesi dün öğle namazına 
müteakip Meram Ana-
sultan Mezarlığı'nda kı-
lınan cenaze namazının 
ardından dualarla defne-
dildi. Bozdemir ailesini 
acı günlerinde sevenleri 
ve yakınlarının yanı sıra 
Karatay Belediye Başkan 
Yardımcısı Osman Ciğer, 

Türkiye Yazarlar Birli-
ği Konya Şube Başkanı 
Ahmet Köseoğlu, Nec-
mettin Erbakan Üniver-
sitesi Rektör Danışmanı 
Abdullah Ecevit Öksüz ile 
akademisyenler yalnız bı-
rakmadı. Bozdemir ailesi 
cenaze namazının ardın-
dan taziyeleri kabul etti. 
Merhum Hasan Hüseyin 
Bozdemir 2 erkek 2 kız 
çocuk babasıydı. Konya 
Yenigün Gazetesi olarak 
merhum Hasan Hüseyin 
Bozdemir’e Cenab-ı Al-
lah'tan rahmet, Bozdemir 
ailesine ve sevenlerine 
sabr-ı cemil niyaz ederiz. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Bozdemir ailesinin acı günü 

Türk tarihinin önemli dönüm 
noktalarından biri olan 30 Ağus-
tos Zaferi’nin yıldönümü coşkuyla 
kutlanıyor. Zaferin yıldönümünde 
Konya bürokrasi, iş ve siyaset dün-
yasından önemli açıklamalar yapıl-
dı. Açıklamalarda 30 Ağustos Zafe-
ri’nin bağımsızlık mücadelesindeki 
önemine vurgu yapılırken, zaferin 
aynı ruh ve heyecanla geleceğe ak-
tarılması gerekildiği belirtildi. 

VALİ ÖZKAN’IN 30 AĞUSTOS 
ZAFER BAYRAMI MESAJI

Vali Vahdettin Özkan, 30 Ağus-
tos Zafer Bayramı nedeniyle yaptığı 
yazılı açıklamada şunları söyledi; 
“30 Ağustos zulme, işgale, esare-
te, teslimiyete karşı Türk milletinin 
topyekûn haykırışı, Cumhuriyetimi-
zin kuruluşuna giden yolun mihenk 
taşıdır. Bir asır önce Milletimizin her 
türlü yokluğa ve imkânsızlığa rağ-
men verdiği özgürlük mücadelesi, 
bağımsızlık yolunda hiçbir engelin 
inanç ve irade kadar büyük olma-
dığını tüm dünyaya göstermiştir. 
Tarihimizin dönüm noktalarından 
birisi olan 30 Ağustos Zaferi, Türki-
ye Cumhuriyeti’nin kayıtsız şartsız 
bağımsızlığını müjdelemiştir.

Biliyoruz ki; medeniyet değer-
lerimizin verdiği güç, cesaret ve 
vatan sevgisi ile bu milletin evlat-
ları her daim cennet ülkemizi ko-
ruyacak ve yüceltecektir. Bugün de 
bizlere düşen, ecdadımızın büyük 
zorluklarla kazandığı 30 Ağustos 
Zaferi’ni derinlemesine okumak ve 
inanç, umut, azim, fedakârlık sem-
bolü olan bu mücadele ruhunu ne-
silden nesile aktarmaktır. Bu duygu 
ve düşüncelerle; Cumhuriyetimi-
zin kurucusu Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ü, Gazi Meclisin kıymetli 
mebuslarını, tüm Şehitlerimizi ve 
Gazilerimizi minnet ve rahmetle 
anıyorum.

“30 AĞUSTOS MİLLETİMİZİN 
SARSILMAZ İRADESİNİN ZAFERİDİR”

Konya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay, 30 Ağus-
tos Zafer Bayramı dolayısıyla bir 
mesaj yayımladı. Başkan Altay’ın 
mesajı şöyle: “30 Ağustos, milleti-
mizin sarsılmaz iradesinin zaferidir. 
Her karışı şehit kanlarıyla sulanmış 
bu aziz vatanın sonsuza dek Türk 
yurdu olarak kalacağının mührüdür. 
30 Ağustos, milletimizin sarsılmaz 
iradesinin zaferidir. Her karışı şehit 
kanlarıyla sulanmış bu aziz vata-
nın sonsuza dek Türk yurdu olarak 
kalacağının mührüdür. O gün cep-
hede savaşan kahramanlarımız, 
bize sadece bir vatan değil, aynı 
zamanda gurur duyulacak bir tarih, 
şanlı bir mazi bırakmıştır. Onların 
cesareti, fedakârlığı ve azmi, bugün 

bizlere ilham vermeye devam edi-
yor. Bu düşüncelerle, aziz milletimi-
zin ve kıymetli hemşehrilerimin 30 
Ağustos Zafer Bayramı’nı gönülden 
kutluyorum. Başta Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk olmak üzere, bu 
toprakları bizlere yurt kılan İstiklal 
Savaşımızın tüm kahramanlarını; 
dünden bugüne tüm şehitlerimizi 
ve gazilerimizi rahmetle, şükranla 
yâd ediyorum.” 

BAŞKAN PEKYATIRMACI’DAN 30 
AĞUSTOS ZAFER BAYRAMI MESAJI

Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı, 30 Ağustos Za-
fer Bayramı'nın 102’nci yıl dönümü 
dolayısıyla yayımladığı mesajında, 
“Tarihteki tüm zaferlerimiz gibi 30 
Ağustos’un arkasında da canlarını 
feda eden kahramanlarımız vardır. 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve 
silah arkadaşlarının önderliğinde 
milletçe kazanılan zaferlerle bize 
emanet edilen bu vatana gözümüz 
gibi bakmak ve daha ileriye taşımak 
hepimizin en önemli sorumluluğu-
dur” dedi.

“BAĞIMSIZLIĞI TERMEKMEYECE-
ĞİZ” MESAJI VERİLDİ 

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca, 30 Ağustos Zafer Bayra-
mı dolayısıyla bir kutlama mesajı 
yayımladı. Başkan Hasan Kılca; 
“30 Ağustos Zaferi’yle milletimiz, 
hiçbir esareti kabul etmeyeceğini, 
bağımsızlığını ve hür yaşama ira-
desini sonu ne olursa olsun hiçbir 
surette terk etmeyeceğini 30 Ağus-
tos 1922’de tüm dünyaya güçlü bir 
şekilde gösterdi” dedi.

“30 AĞUSTOS YÜZYILDIR 
MAZLUMLARIN EN BÜYÜK 

UMUDUDUR” 
26 Ağustos 1922 tarihinde baş-

lattığı Büyük Taarruzu dört gün 
sonra Dumlupınar’da büyük bir 
zaferle sonuçlandıran asil ve kahra-
man ecdadımızın şanlı tarihine bir 
büyük zafer daha eklediğini ifade 
eden Meram Belediye Başkanı Mus-
tafa Kavuş, “Büyük Zafer’in 102’inci 
yıldönümünde kahraman ecdadı-
mızı rahmet, şükran ve minnetle 
anıyor, aziz milletimizin 30 Ağustos 
Zafer Bayramı’nı tebrik ediyorum” 
diye konuştu.

30 AĞUSTOS ZAFERİYLE, 
CUMHURİYETİMİZİN YOLU

 AÇILMIŞTIR
30 Ağustos Zafer Bayramından 

dolayısıyla bir kutlama mesajı ya-
yımlayan CHP Konya Milletvekili ve 
TBMM Anayasa Komisyonu Üyesi 
Barış Bektaş, Türk Milletinin kade-
rini değiştiren 30 Ağustos Zaferiyle, 
demokratik ve çağdaş Cumhuriye-
timizin kurulmasının yolunun açıl-
dığını belirtti.

EKİCİ'DEN 30 AĞUSTOS MESAJI
Gelecek Partisi Konya Milletve-

kili Hasan Ekici mesajında şu ifade-
leri kullandı: “Bu Büyük Zafer aynı 
zamanda dünya üzerindeki tüm 
mazlum milletler için de büyük bir 
umut ışığı olmuştur. "Ya istiklal ya 
ölüm!” diyerek yola düşen, tüm im-
kansızlıklara rağmen bağımsız bir 
Cumhuriyet kuran Mustafa Kemal 
Atatürk ve yol arkadaşlarının ilk işi, 
egemenliği kayıtsız şartsız millete 
devretmek olmuştur. 102. yıldönü-
münde büyük zaferin kahramanları 
Atatürk ve silah arkadaşlarını, kah-
raman Mehmetçiklerimizi saygıyla 
anıyor, 30 Ağustos Zafer Bayram'ı-
mızı kutluyorum."
PROF. DR. OSMAN NURİ ÇELİK’İN 30 
AĞUSTOS ZAFER BAYRAMI MESAJI

Konya Teknik Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Osman Nuri Çelik, 
şunları kaydetti; “30 Ağustos Zafer 
Bayramı’nın 102. yıl dönümünü 
coşku ve gurur içinde kutlamanın 
mutluluğunu yaşıyoruz. Büyük Ta-
arruz’un zaferle taçlandığı bu an-
lamlı gün, Türk milletinin bağım-
sızlık ve özgürlük mücadelesinin 
simgesi olarak tarihimize altın harf-
lerle yazılmıştır. Zafer Bayramı’nın 
coşkusunu ve gururunu yüreğimiz-
de hissederken, başta Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk olmak üzere bu mil-
let için gözünü kırpmadan ölüme 
yürümüş aziz şehitlerimizi saygı ve 
rahmetle anıyor, ülkemizin ve mille-
timizin 30 Ağustos Zafer Bayramı’nı 
en içten dileklerimle kutluyorum.”
30 AĞUSTOS’TAN MESAJ ALINMALI

MHP İl Başkanı Remzi Karaars-
lan, 30 Ağustos Zafer Bayramı’yla 
ilgili şunları söyledi; “Milli kimlik ve 
milli vicdanı sakatlamak, Cumhuri-
yet’in dayandığı tüm ilke ve esasla-
rı zayıflatmak maksadıyla; anlamı 
aşındırılmış, bununla beraber içeri-
ği tahrip edilmiş demokrasi ve öz-
gürlük propagandasıyla oyalananlar 
30 Ağustos’u dikkatle tefrik ve tefsir 
edip hisselerine düşen mesajı alma-
lıdır. Türk milletinin hayat ve varlık 
haklarıyla Türkiye Cumhuriyeti’nin 
yüksek çıkarlarını küçümseyecek 
gaflet ve hataya hiç kimse düşme-
melidir. Bin yıllık kardeşliğimizin 
bozulmasına, milli birlik ve dayanış-
ma ahlakımızın zedelenmesine hiç 
kimse umut bağlamamalıdır. Fitne 
ve fesat dün kazanamadı, Allah’ın 
izniyle bugün de kazanamayacak-
tır.”

30 AĞUSTOS ZAFERİYLE TAM 
BAĞIMSIZLIĞIMIZA KAVUŞTUK 
CHP Konya İl Başkanı Bekir Ya-

man 30 Ağustos Zafer Bayramı’nın 
102. Yıldönümüyle ilgili yayımladığı 
kutlama mesajında,30 Ağustos Za-

feriyle Türkiye Cumhuriyeti Devle-
tinin, egemen güçlerin prangaların-
dan kurtularak tam bağımsızlığına 
kavuştuğunu söyledi.

YENİ UFUKLAR AÇILDI 
Gelecek Partisi Konya İl Başka-

nı Ahmet Arslan 30 Ağustos Zafer 
Bayramı dolayısı yayınladığı mesa-
jında; “Milletimizin tarih yolculu-
ğumuzdaki şeref halkalarından biri 
olan 30 Ağustos Zaferi ile birlikte 
vatan toprakları işgalden kurtul-
muş, milletimizin önünde yepyeni 
ufuklar açılmıştır. Bu duygu ve dü-
şüncelerle aziz milletimiz ve kah-
raman ordumuzun tüm mensupla-
rının 30 Ağustos Zafer Bayramı’nı 
kutluyor, Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk ve silah arkadaşları başta ol-
mak üzere tüm şehitlerimizi rahmet 
ve şükranla, gazilerimizi de minnet 
ve saygıyla anıyorum.” dedi.
“30 AĞUSTOS ÖZGÜRLÜĞÜMÜZÜN 

SİMGESİDİR” 
Konya Serbest Muhasebeci Mali 

Müşavirler Odası (SMMMO) Başka-
nı Abdil Erdal, 30 Ağustos zaferinin 
ülkemizin özgürlük simgesi olduğu-
nu söyledi. Başkan Erdal mesajında 
şu ifadelere yer verdi: “Cumhuriye-
timizin temellerinde yatan bu yüce 
ruh ve bilinç, daima canlı kalarak 
yolumuzu aydınlatmaya devam 
edecektir. Geçmişteki zaferlerimiz-
den aldığımız ilhamla, geleceğe gü-
venle bakmaya ve ülkemizi daha da 
ileriye taşımaya kararlıyız.

VATAN SEVGİSİNİ GELECEK
 NESİLLERE YANSITALIM 

Makine Mühendisleri Odası 
Konya Şube Başkanı Erdal Tozoğlu; 
“Tarihimiz zaferlerle doludur, haklı 
olarak, bunların hepsiyle övünür, 
milletçe gurur duyarız.  Her türlü 
dış tehlikeye karşı gözü açık, vatanı-
nı, milletini seven, örf ve ananeleri-
ne bağlı, ecdadına yakışır bir millet 
olmak ve muasır medeniyetler se-
viyesine ulaşmak için çok çalışmalı 
ve tarihimizden gereken dersleri 
almalıyız. Bugün buna her zaman-
kinden daha çok ihtiyacımız vardır” 
diye konuştu.

BİRLİK OLDUĞUMUZDA HER
 ŞEYİ BAŞARIRIZ 

KONYAGİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Gülvezir Korkmaz mesajına 
şunları kaydetti; “30 Ağustos Zafe-
ri, sadece bir askeri zafer değil, aynı 
zamanda milli bir bilincin ve daya-
nışmanın zaferidir. Çanakkale’de 
başlayan mücadelemiz, Dumlupı-
nar’da zafere ulaşarak, milletimizin 
azim ve kararlılığının bir sembolü 
haline gelmiştir. Bu zafer, bize, zor-
luklar karşısında birlik olduğumuz-
da her şeyi başarabileceğimizi gös-
termiştir.” n HABER MERKEZİ

Türk tarihinin önemli dönüm noktalarından olan 30 Ağustos Zafer Bayramı’nın yıldönümünde Konya bürokrasisi, siyaset ve iş dün-
yası zaferi kutladı. Yapılan açıklamalarda 30 Ağustos Zaferi’nin Türk milletinin bağımsızlık mücadelesindeki önemine vurgu yapıldı

İnanç, azim ve fedakârlığın sembolü

Vahdettin Özkan

Hasan Ekici Ahmet Arslan

Osman Nuri Çelik Abdil Erdal

Remzi Karaarslan Erdal Tozoğlu

Bekir Yaman Gülvezir Korkmaz

Uğur İbrahim Altay Ahmet Pekyatırmacı Hasan Kılca Mustafa Kavuş Barış Bektaş

Trafik kazasında hayatını kaybeden NEÜ Öğretim Görevlisi Yazar ve Meddah 
Osman Bozdemir'in babası Hasan Hüseyin Bozdemir dualarla defnedildi 

Hakk’a yürümüştür. 
Merhuma Allah’tan rahmet, ailesi 

ve yakınlarına
Sabr-ı Cemil niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Necmettin Erbakan Üniversitesi (NEÜ) 

Öğretim Görevlisi Yazar ve Meddah 
Osman BOZDEMİR'in babası 

Hasan Hüseyin BOZDEMİR 
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Konya Şeker, kamuoyunda yer 
alan ve gübrelerinin içeriğine dair 
ortaya atılan iddialara belgelerle 
açıklık getirdi. Selçuk Üniversitesi 
Ziraat Fakültesi Toprak Gübre Bitki 
Besleme ve Araştırma Laboratuvarı 
tarafından yapılan analiz raporların-
da, iddia edildiği gibi bir durumun 
söz konusu olmadığı kanıtlandı. 
Şirket yetkilileri, yapılan analizlerin 
bağımsız ve şeffaf bir şekilde yürü-
tüldüğünü belirterek, 2024 yılı şe-
ker pancarı üretim sezonunda kul-
lanılacak kompoze gübre içeriği için 
uzmanlardan ve akademik destek 
alınarak çalışmaların tamamlandı-
ğını ifade ettiler. Yetkililer, yüzde 10 
Amonyum formunda azot, yüzde 
21.6 suda çözünebilir formda fosfor, 
yüzde 20 suda çözünebilir formda 
potasyum ve yüzde 10 toplam kü-
kürt içeren gübrelerin üretimine 
karar verildiği bilgisini aktardılar.

GÜBRE NUMUNELERİ TİTİZLİKLE 
ANALİZ EDİLDİ

Konya Şeker yetkilileri, üretilen 
gübrelerin her üretim partisi için 
Ziraat Bölge Müdürlükleri tarafın-
dan görevlendirilen mühendisler 

eşliğinde alınan numunelerin, Ta-
rım ve Orman Bakanlığı’nın "Kim-
yevi Gübre Denetim Yönetmeliğine 
uygun olarak analiz edilmek üzere 
Selçuk Üniversitesi Ziraat Fakültesi 
Laboratuvarı’na teslim edildiğini 
belirttiler. Yetkililer, yapılan analiz-
lerin sonuçlarına göre üretim süre-
cinin devam ettirildiği ve herhangi 
bir sorunla karşılaşılmadığı vurgu-
lanırken bazı medya organlarında 
yayımlanan ve Konya Şeker tarafın-
dan üretilen gübrelerin içeriğinde 
eksiklik olduğu yönündeki haber-
lerle ilgili olarak da hukuki sürecin 
başladığı bilgisini aktardılar.  Yetki-
liler tarafından yapılan açıklamada 

söz konusu haberlerin gerçeği yan-
sıtmadığı ifade edilirken, rapor kay-
nağının belirsiz olduğu ve konuyla 
ilgili hukuki sürecin başladığı bilgisi 
paylaşıldı. 

DEPOLAMA KOŞULLARINA 
DİKKAT ÇEKİLDİ

Şubat ve Mart aylarında çiftçi-
lere dağıtılan gübrelerin uygun ol-
mayan depolama koşullarına maruz 
kalması durumunda, içeriklerinde 
azalma olabileceği firma yetkilileri 
tarafından vurgulanırken, bu duru-
mun, gübrelerin suda çözünebilen 
elementler içermesinden kaynak-
landığı ve uzun süreli depolama sü-
recinde bu elementlerin kaybolabi-

leceği bilimsel verilere dayandırıldı.
“YAKIŞIKSIZ VE AHLAKSIZ 

İFTİRALARA KARŞI  
HER TÜRLÜ HUKUKİ YOLA

 BAŞVURUYORUZ
PANKOBİRLİK Genel Başkanı 

ve Konya Pancar Ekicileri Koope-
ratifi Yönetim Kurulu Başkanı Ra-
mazan Erkoyuncu da üreticilere 
tevzi edilen gübrelerin üretim sü-
reçlerinin titizlikle takip edildiğini 
ve yapılan tüm analizlerde hiçbir 
sıkıntı olumsuzluk görülmediğini 
belirterek, “Çiftçimizin ve üreti-
cimizin zihnini bulandırmak için 
korsan mecralardan koskoca bir 
kuruma ve üreticinin  büyük bir 

teveccühle yeniden seçtiği yöneti-
cilerine karşı ahlaksızca ve kalleşçe 
yöntemlerle saldıranlara karşı her 
türlü hukuki yola başvuruyoruz. Bu 
yakışıksız ve gerçeği yansıtmayan 
iddialara kamuoyunun ve üreticile-
rimizin itibar etmediği aşikardır. Se-
çimin hemen ardından Konya Şeker 
ile ilgili ortaya atılan iftiraların ne 
amaçla yapıldığını anlamak çok da 
zor değil. Yeniden yeni bir heyecan 
ve aşkla ayağa kalkmış bir şirketin, 
yönetimiyle bütünleşmiş binlerce 
çalışanı ve on binlerce üreticisiyle 
yeni destanlar yazmasına hiçbir kirli 
mihrak engel olamaz. Konya Şeke-
rin geçmişte içinden geçtiği sıkıntılı 

sürecin sebebi olarak gösterilerek 
tarafımıza iletilen birçok iddia ve 
dedikoduya  bu büyük kurumun iti-
bar ve imajına halel gelmesin diye 
kulak asmadık, dillendirmedik. Şah-
sım ve yönetim kurulumuzun bu 
hassasiyetine rağmen üreticimizin 
bu kuruma ve yöneticilerine olan 
güven ve sevgisini hazmedemeyen 
pespaye kişi ya da kişilerin yıpratma 
çabası beyhudedir ve bu çaba ken-
dilerini rezil etmekten bir adım öte-
ye gitmez. Çünkü biz helal olmayan, 
hukuk dışı ve mantığa uymayan 
hiçbir işin altına imzamızı atmayız. 
Yine, şahsım ve kurumumuzu ka-
ralamak adına üretici ortaklarımı-
za gönderilen kısa mesajlarla ilgili 
süreci de yakından takip ediyoruz. 
Mesajların nereden gönderildiği 
bilgisine ulaştık. Bu konuyla ilgili de 
hukuki süreci başlatacağız ve bel-
gelerle kamuoyu ile paylaşacağız. 
Konya Şeker, Konya’nın öz evladıdır. 
Şahsi hazımsızlıklar dolayısıyla şeh-
rimizin markasını kimsenin lekele-
mesine müsaade etmeyiz” şeklinde 
konuştu.
n HABER MERKEZİ

Üreticilerin kullandığı gübrelerin içeriğine dair ortaya atılan iddialara yönelik açıklamada bulunan Konya Şeker, Selçuk Üniversitesi Ziraat Fakül-
tesi Toprak Gübre Bitki Besleme ve Araştırma Laboratuvarı tarafından gerçekleştirilen analizleri paylaşarak, iddiaların asılsız olduğunu bildirdi

Gübreyle ilgili iddialar asılsız

Aşırı sıcaklık artışı, yaz ayla-
rında kalp damar hastalarını etki-
leyen en önemli problem olarak 
ortaya çıkıyor. Kardiyoloji Uzmanı 
Prof. Dr. Kurtuluş Özdemir, kalp 
damar hastaları ve herkes için 
sıcaktan korunmanın önemli ol-
duğunu belirterek, "Güneşin dik 
geldiği vakitlerde dışarı çıkılma-
ması, açık renkli elbiseler giyerek 
vücudun soğuracağı sıcaklığı en-
gellemesi, bunun yanında bol su 
tüketilmesi ve hafif gıdalar tavsi-
yelerimizdir" dedi.

Özellikle hava sıcaklıklarının 
yüksek olduğu günlerde vücutta 
terlemenin artmasıyla çok fazla 
sıvı kaybı meydana geliyor. Vü-
cudun aldığından daha fazla su 
kaybetmesiyle kan daha fazla yo-
ğunlaşırken, kalbin yükü artıyor. 
Aşırı sıcaklık artışının kalp damar 
hastalarını etkileyen en önemli 
problem olduğunu belirten Medi-
cana Konya Hastanesi Kardiyoloji 
Uzmanı Prof. Dr. Kurtuluş Özde-
mir, "Yaz aylarında kalp damar 
hastalarını etkileyen en önemli 
problemin aşırı sıcaklık artışı ol-
duğunu biliyoruz. Kalp, normal 
görevleri dışında aynı zamanda 
vücut için önemli bir regülasyon 
aracıdır. Bu sıcaklık artışlarına 
karşı vücudun normal fonksiyon-
larını devam ettirmek için ciddi 
bir regülasyon mekanizması ola-
rak devreye girer. Sıcaklık artışını 

iki şekilde değerlendirmek lazım. 
Bir, normal ısı artışı ki Orta Ana-
dolu'da karşılaştığımız durum, bir 
de aşırı nemle birlikte ısı artışı. 
Bu ikisi birbirinden farklı tezahür 
edebilir. Isı artışını telafi etmek 
için vücudun en önemli regülas-
yon mekanizması terlemek ve 
vücutta oluşan aşırı ısıyı bu şekil-
de dışarıya atmak şeklinde teza-
hür eder" dedi.

"VÜCUT SIVI KAYBEDİNCE
 ÖZELLİKLE KAN

 KONSANTRASYONU ARTAR"
Vücut sıvı kaybedince özel-

likle kanda pıhtılaşma eğiliminin 

de arttığını söyleyen Kardiyoloji 
Uzmanı Prof. Dr. Kurtuluş Öz-
demir, "Vücut terleyerek bu ısıyı 
atmaya çalışırken tabii bu arada 
ciddi bir sıvı kaybı, artı tuz kaybı 
meydana gelir. Bunun da vücut 
için olumsuz etkileri söz konusu 
olur. Vücut sıvı kaybedince özel-
likle ne olur dersek, kan konsant-
rasyonu artar. Kan konsantrasyo-
nunun artması kanda pıhtılaşma 
eğilimini arttırır ve bu da hem 
normal insanlarda ki özellikle de 
kalp damar hastalarında kalple il-
gili oluşabilecek olumsuz olaylar 
riskini artırır. Birçok hastalık için 

ayrı ayrı zikretmek belki zaman 
alır ama genel olarak konuşmak 
gerekirse bu regülasyonu sağla-
mak, vücuttan sıvı atılımını sağ-
lamak için, sıvı atılımının ortaya 
çıkardığı vücut su eksikliğini te-
lafi etmek için böbrekler de dev-
reye girer. Böbrekler vücutta da-
marlara vazokonstrüksiyon yani 
damarları daraltıcı etki oluşturan 
hormonlar salgılar, bu da aynı za-
manda kalbin yükünü artırır. Çok 
karmaşık olaylar silsilesi dolayı-
sıyla ve neticede kalp bir strese 
maruz kalır. Yapılması gereken 
şey, en önemli husus; vücudun 
terlemeyle attığı ısı ve tuz kay-
bını engellemesi için yapılması 
gereken bol su tüketilmesi. Kişi-
nin vücut yapısına, kilosuna, sıvı 
kaybına göre değişmekle birlikte 
günde en az 2 buçuk, 3 litre su 
alınması en önemli kompanzas-
yon aracı olarak devreye girer. 
Tabii bunun yanında özellikle 
herkese önerdiğimiz gibi kalp 
hastalarına, sıcaktan korunmak, 
güneşin dik geldiği vakitlerde 
dışarı çıkılmaması, açık renkli el-
biseler giyerek vücudun soğura-
cağı sıcaklığı engellemesi, bunun 
yanında bol su tüketilmesi ve 
hafif gıdalar. Çok fazla olmadan 
daha hafif gıdalarla beslenmenin 
ayarlanması genel tavsiyelerimiz" 
ifadelerini kullandı.
n İHA

Bol su için, hafif gıdalar tüketin 

Yunak İlçe Millî Eğitim Mü-
dürü Mahmut İşcan başkanlı-
ğında, okul yöneticilerine yönelik 
Milli Eğitim Bakanlığı Türkiye 
Yüzyılı Maarif Modeli Yeni Müf-
redat konulu bilgilendirme top-
lantısı gerçekleştirildi. Toplantıya 
Yunak'taki tüm okul müdürleri 
ile müdür yardımcıları katıldı. 
2024-2025 Eğitim Öğretim Yı-
lında kademeli olarak başlamak 
üzere okul öncesi, İlkokul 1, or-
taokul 5 ve lise 9. sınıfta uygula-
nacak olan yeni müfredatla ilgili 
bir konuşma yapan Milli Eğitim 
Müdürü Mahmut İşcan, "Eğitim 
birçok bileşeni olan bir bütündür. 
Bir ayağı geçmişte duran eğiti-
min diğer ayağı insanlığın gele-

ceğine ufuklar açan bir kapıdır. 
Millî ve manevi değerler manzu-
mesi ile maddi gelişmenin zirve-
sini hedefleyen Türkiye Yüzyılı 
Maarif Modeli; felsefemize da-
yanan öğretim programlarının 
temel yaklaşımı, öğrenci profili, 
Erdem-Değer-Eylem Çerçevesi, 
beceriler çerçevesi bileşenlerin-
den oluşan bütüncül bir model-
dir” dedi. 

Toplantıda Şube Müdürü 
Abdullah Tunçez ve Özel Büro 
Görevlisi Tuçe Atak Meral ta-
rafından yeni müfredat ile ilgili 
sunum yapıldı. Toplantı, müfre-
datla ilgili yapılan istişarelerin 
ardından sona erdi.
 n HABER MERKEZİ

Milli Eğitim Bakan Yardımcısı 
Nazif Yılmaz, Beyşehir’de çeşit-
li temaslarda bulundu. Beyşehir 
Anadolu İmam Hatip Lisesi, Bey-
şehir Eşrefoğlu İmam Hatip Ortao-
kulu, Beyşehir Mehmet Akif Ersoy 
İmam Hatip Ortaokulu ve Beyşe-
hir Şehit Türkan Tekin Kız Anado-
lu İmam Hatip Lisesi okullarında 

ziyarette bulunan Yılmaz, okullar 
hakkında ilgili yöneticilerden bilgi 
aldı. Sonrasında Beyşehir ilçesin-
deki kurum ve okul yöneticileriyle 
toplantı yapan Yılmaz, istişareler-
de bulundu. Ziyaretlerinde İl Milli 
Eğitim Müdürü Murat Yiğit de ha-
zır bulundu.
 n HABER MERKEZİ

Daha nitelikli eğitim için 
Yunak’ta bilgilendirme yapıldı

Bakan Yardımcısı Yılmaz
Beyşehir’i ziyaret etti 

Ramazan Erkoyuncu

Prof. Dr. Kurtuluş Özdemir
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Tecrübeli, Teknik Resim OkuyabilenTecrübeli, Teknik Resim Okuyabilen
 Kaynakçılar Kaynakçılar 
TornacılarTornacılar 
BoyacılarBoyacılar

Değirmen sektöründe tecrübesi Değirmen sektöründe tecrübesi 
bulunan, elek kasasından anlayan bulunan, elek kasasından anlayan 

MarangozMarangoz
  Alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Firmamız bünyesinde 
istihdam edilmek üzere ;



Trendyol Süper Lig’de 4. hafta, 
bugün oynanacak Fenerbahçe - Co-
rendon Alanyaspor müsabakasıyla 
başlayacak. Trendyol Süper Lig’de 
4. hafta heyecanı bugün 31 Ağustos 
Cumartesi ve 1 Eylül Pazar günü 
oynanacak maçlarla yaşanacak. 
Haftanın açılış karşılaşmasında bu-
gün saat 21.00’de Fenerbahçe, Co-
rendon Alanyaspor'u konuk edecek. 
Hafta 1 Eylül Pazar günü oynanacak 
4 karşılaşmayla tamamlanacak. 
Ligde Gaziantep FK haftayı BAY 

geçecek. Süper Lig’de 4. haftanın 
programı şöyle: Bugün 21.00 Fener-
bahçe - Corendon Alanyaspor, 31 
Ağustos Cumartesi, 19.15 Çaykur 
Rizespor – Kasımpaşa, 19.15 Kon-
yaspor – Kayserispor, 21.45 Gözte-
pe - Bodrum FK, 21.45 Adana De-
mirspor – Galatasaray. 1 Eylül Pazar 
19.15 Eyüpspor – Trabzonspor, 
19.15 RAMS Başakşehir – Antal-
yaspor. 21.45 Beşiktaş – Sivasspor. 
21.45 Hatayspor – Samsunspor
 n SPOR SERVİSİ

Anadolu Kartalı TÜMOSAN 
Konyaspor’da sıcak gelişmeler ya-
şanmaya devam ederken, Louka 
Prip’in şimdilik takımda kalacağı 

belirtildi. Edinilen bilgilere göre, 
Konyaspor yönetimine Louka Prip 
için resmi bir teklif gelmediği be-
lirtildi. Öte yandan Konyaspor, 

yönetimi bazı oyunculara teklif ge-
lirse değerlendirebileceklerini dile 
getirmişti. 
 n SPOR SERVİSİ
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Karatay İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü  tarafından  Ahmet Efe ŞAKAROĞLU’na   
09.08.2024 tarih  ve  15355137 nolu ceza tutanağı ile 52924 TL (elli iki bin dokuz yüz 
yirmi dört  Türk Lirası ) idari yaptırım  uygulanmış  olup, muhataba  ilanen    tebliğ   edilir.

“Karatay İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğünden 
İdari Yaptırım Kararı Tebliği’’

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2082793

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup 
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.
uyap.gov.tr adresi üzerinden 2024/5 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen 
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN Özellikleri : Konya İl, Selçuklu İlçe, MUSALLA BAĞLARI Mahalle/
Köy, 15125 Ada, 15 Parsel, 11 Nolu Bağımsız Bölüm
Adresi : Musalla bağları Mahallesi Çekginler Sk No:7/5 Selçuklu / KONYA
Yüzölçümü : 147,50 m2
Arsa Payı : 1/24
İmar Durumu :Yok
Kıymeti : 1.800.000,00 TL
KDV Oranı : %1
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydındaki gibi
Artırma Bilgileri

T.C.
KONYA 1. (SULH HUKUK MAH.) SATIŞ 

MEMURLUĞU
2024/5 SATIŞ TAŞINMAZIN

GAZETE VEYA İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2082868

1.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 30/09/2024 - 13:34
---------------------------------------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati : 07/10/2024 - 13:34

2.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 24/10/2024 - 13:34
---------------------------------------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati : 31/10/2024 - 13:34

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

ZAFER BAYRAMIMIZ
KUTLU OLSUN.

DİLTAŞ EĞİTİM KURUMLARI
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TSYD, büyümeye devam ediyor
Türkiye’nin en önemli basın kurulularından ve en önemli meslek örgütlerinden birisi olan Türkiye Spor Yazarları 
Derneği (TSYD) her geçen gün büyümeye devam ediyor. TSYD yeni dönemde şube sayısını artırmayı planlıyor

1963 yılında kurulan TSYD, 
spor muhabiri, yazarı, foto muhabi-
ri, televizyoncusu, internet yazarları, 
kameramanı ile güçlü bir meslek 
kuruluşu haline geldi. TSYD’nin Tür-
kiye çapında 2100 üyesi, 13 şubesi 
ve 81 il temsilciliği bulunuyor. Özel-
likle 2015 yılında göreve gelen Oğuz 
Tongsir, TSYD’nin gelişmesinde ve 
genişlemesinde önemli bir rol oynadı. 
“göreve gelirse Anadolu’daki şubeleri 
kapatacak” iftiraları ile yıpratılmaya 
çalışılan Oğuz Tongsir ve yönetici 
arkadaşları, atılan iftiraların tam ak-
sine Anadolu’da 6 şube daha açarak, 
TSYD’nin daha da güçlenmesine ara-
cı oldu.

ŞUBE SAYISI ARTIYOR
2015 yılında İstanbul, Ankara, 

İzmir, Konya, Adana, Trabzon ve 
Bursa’yla birlikte 7 şubesi olan TSYD, 
Başkan Oğuz Tongsir ve arkadaşları-

nın çabalarıyla şube sayısını 13’e yük-
seltti. 2017 yılında Eskişehir, Kayseri, 
Sivas ve Samsun temsilcilikleri şube 
olurken, 2024 yılında ise Malatya ve 

Gaziantep şube kimliğine kavuştu. 
60 YIL VURGUSU

TSYD’nin 13. Şubesi olmaktan 
son derece mutluluk duyduklarını ve 

bunu da kendi sosyal medyasında 
paylaşan TSYD Gaziantep temsilcisi 
Murat Atay, “Çok uzun yıllar temsilci-
lik olarak hizmet veren Gaziantep artık 

TSYD şubesi olarak kendi yerinde 
hizmet verecek. Artık Gaziantep’te çok 
güçlü, saygın ve etkili 60 yılı geçmiş 
tarihi ile TSYD var. Bu süreçte Gazian-

tep’in şube olması için bizlere büyük 
destek veren, ve arkamızda duran, 
Sn. Genel Başkanımız Oğuz Tongsir 
ve yönetim kurulu üyelerine, genel 
kurul delegelerine, genel merkez ça-
lışanlarına teşekkür ediyorum” dedi.

DAHA DA 
GÜÇLENECEK

Gaziantep ve Malatya’nın şube 
olmasıyla ilgili düşüncelerini akta-
ran Genel Başkanı Oğuz Tongsir, ise 
“TSYD Başkanlığı için yola çıkarken 
beni şubeleri kapatacak diye yıp-
ratmaya kalkmışlardı. Tam aksine, 
dönemimizde şube sayısı azalacağı-
na katlandı. Şimdi de Gaziantep ve 
Malatya şube oldu. Daha da devamı 
gelecek. Ne demiştik? Anadolu fır-
tınasının önünde kimse duramaz!” 
diyerek, Anadolu’da şube sayısının 
artacağının da müjdesini verdi.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Kayserispor organizasyon açıklaması geldi

Trendyol Süper Lig’de 4. hafta heyecanı

Louka Prip takımda kalıyor
Bellona Kayserispor Taraftar 

Grubu Kapalı Kale, Konyaspor 
maçı için deplasman organizas-
yonu düzenlenmeyeceğini açık-
ladı. Yapılan açıklamada ise şu 
ifadelere yer verildi, “Büyük Kay-
serispor taraftarı geçen sezonun 
son deplasman müsabakası olan 

Sivasspor maçında grubumuz-
dan 1000-1200 civarı taraftarımı-
zın yeni sezonun ilk deplasman 
müsabakasında bloke cezası 
almasından ötürü Konyaspor 
deplasmanına grubumuzca bir 
organizasyon gerçekleştirilme-
yecektir. Bir sonraki hafta ger-

çekleştireceğimiz Trabzon dep-
lasman organizasyonumuzun 
duyurusu ise en kısa süre içinde 
resmi internet sitemiz ve sosyal 
medya hesaplarımızdan ilan edi-
lecektir. Tüm Kayserispor cami-
asına saygıyla duyurulur” denildi
 n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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Konya İdman Yurdu destek bekliyor!
Konya İdman Yurdu Bayan Futbol Takımı Antrenörü Mehmet Alpsoy, takım olarak yeni sezona başladıklarını ifade ederek, 

“Yani belediyelerimiz, kurumlarımız, özel şirketlerimiz, iş insanlarımız bu çocuklara destek vermeli ve sahip çıkmalıdır” dedi
Konya İdman Yurdu Bayan 

Futbol Takım Antrenörü Mehmet 
Alpsoy, Yenigün Gazetesi Spor Mu-
habiri Samet Aktaş’a önemli açık-
lamalarda bulundu. Alpsoy, yeni 
sezona merhaba dediklerine işaret 
ederek, daha güçlü olmayı hedef-
lediklerine değindi. Alpsoy, destek 
verildiği sürece takımın daha iyi ba-
şarılı sonuçlar alabileceğine dikkat 
çekti. Alpsoy, kulüp için Abdullah 
Yaman ve Ramazan Karakurt’un çok 
değerli isimler olduğunu ve takıma 
büyük önem verdiğini söyledi.  Ta-
kım hakkında bilgi veren Alpsoy, 
“Konya İdman Yurdu 2008 yılında 
erkek takımı olarak kuruldu. 2010 
yılından itibaren ise bayan olarak 
devam etti. Geçen sene 1. Lige çık-
tık. Maalesef bazı nedenlerden dola-
yı 2. Lige düştük. Bayanların futbol 
oynaması ülkemiz açısından muhte-
şem bir şey. Ülkemiz için güzel bir 
örnek sergiliyorlar. Spor her zaman, 
sosyal hayatta insanlara her türlü 
katkı sağlar. İletişim, birlik ve bera-
berlik açısından iletişim sağlar. Ben 
bayanların futbol oynamasını takdir 
ediyorum” dedi. 

ZORLUKLARLA 
MÜCADELE EDİYORUZ

Zorluklara rağmen mücadele-
yi elden bırakmadıklarına değinen 
Alpsoy, Konya İdman Yurdu olarak, 
ilimizi tüm zorluklara rağmen iyi 
temsil ettiğimizi düşünüyorum. 2. 
Lige düştükten sonra bazı oyuncu-
larımızın özel nedenlerden dolayı, 
ayrıldılar. Oyuncu sayısında düşüş 
yaşadık. Geriye kalan A takım oyun-
cularımızı kardeş takım Ülkümspor’a 
transfer ettik” diye konuştu. 

YENİ ATILIM İÇİNDEYİZ
Konya İdman Yurdu olarak yeni 

bir atılım içerisinde olduklarını söy-
leyen Alpsoy, “Hala spor okulları-
mız var. Spor okullarımızın başında 

hocalarımız var. Günden güne daha 
çok takımımıza ilgi gösterildiğini 
gördüm. Ayrıca U-17 grubumuz 
var. Onlarla da çalışmalarımızı sür-
dürüyoruz. İleriye dönük faaliyetleri-
mize devam edeceğiz. İyi bir takım 
olacağız. Haftalık spor okullarımızla 
birlikte eğitimlerimiz devam ediyor. 
Şimdi antrenmanlara yeni başladık” 
şeklinde konuştu. 

ŞEHİR OLARAK DESTEK 
VERMEMİZ GEREKİYOR

Desteğin önemini anlatan Alp-

soy, “Şehir olarak takımlarımızı 
desteklememiz gerekiyor. O zaman 
şehrimizi daha iyi temsil edeceğimi-
zi düşünüyorum. Bence en önemli 
şey destek. Konya misafirperver bir 
şehir. Bayan futbolunu Konya’da ilk 
defa kulüp başkanımız Abdullah Ya-
man başlamıştır. Yaklaşık 13 sene 
oldu. Gerçekten sponsorluk nokta-
sında bir destek görmedik. Aslında 
bunlar bizim çocuklarımız. Diğer şe-
hirlere gittim. İstanbul’a gittik. Hatta 
Hakkari’ye gittik. Hakkari’de ki, du-

rum bizden daha iyi. Ben şehir ola-
rak kadın futbol takımlarımıza des-
tek verilmesini temenni ediyorum. 
Bunlar bizim kızlarımız ve geleceği-
miz. Biz bu gençlerimizi ne kadar iyi 
yetiştirsek, ilerde o kadar çok fayda 
görürüz. Bunlardan sonraki gelecek 
olanlarda elbette daha iyi yetişir.  
Yani belediyelerimiz, kurumlarımız, 
özel şirketlerimiz, iş insanlarımız bu 
çocuklara destek vermeli ve sahip 
çıkmalıdır. Çok büyük bir destek ve-
rildiği gerçekten görmedim, herkes 
kendi imkanları çerçevesinde bir 
şeyler yapmaya çalışıyor. Gönüllü 
olarak bu işi esas alıyorlar. Erkek ya 
da bayan fark etmez, bu çocukları-
mızın sporla ilgilenmesini sağlama-
mız lazım” ifadelerini kullandı. 

SAHA SAYILI 
ARTIRILMALIDIR

Alpsoy, sözlerinin devamında 
ise şu ifadelere yer verdi, “Doğru-
ları yaptığımız sürece, ilerleyen za-
manlarda daha iyi şartlarda sporcu 
yetiştireceğimizin kanaatindeyim. 
1986 yılından beri futbolun içinde-
yim. En büyük sorunumuz aslında 
sahalarımızın az olması. 2 milyon-
luk bir şehirde, sahaların daha faz-
la olması gerekiyor. Spor sahaları 
olağanüstü düzeyde olması şarttır. 
Gelecek için mümkünse sahaları-
mızı çoğaltmalıyız. Ne kadar çok 
çalışırsak, başarımız o kadar çok 
iyi gelir. O zaman sporla ilgilenen 
çocuklarımızın geleceği daha parlak 
olur. Gerçekten topluma iyi insanlar 
yetiştirmek lazım. Mesela tenis kor-
tu, yüzme havuzları, futbol sahaları 
aslında genel olarak spor komp-
lekslerimizin artırılması gerekiyor. 
Konya arazi bakımından çok büyük 
bir şehir. Bu imkânı değerlendirme-
miz ülke sporuna büyük katkı sağ-
layacaktır”
n SAMET AKTAŞ

Konya’nın çınarı Selçukspor sahaya indi 
1927 yılında sarı-lacivertli renk-

lerle kurulan ve Konya’nın en köklü 
kulüplerinden biri olarak faaliyet-
lerine devam eden Selçukspor, sa-
haya indi. Yeni sezon hazırlıklarına 
başlayan Amatör Futbol Dünyası’nın 
yıldızı olan Selçukspor, yeni döne-
me büyük bir heyecanla başladı. 
Selçuklu Dumlupınar Sahası’nda, 
antrenmanlarına başlayan Selçuks-
por, genç yetenekleri keşfetmeye 
devam ediyor. Kulüp yetkililerinden 
alınan bilgilere göre takımda birlik 
ve beraberliğin üst safhada olduğu 
belirtildi. Başkan Zahir Renklibay, 
önderliğinde kulüp asırlık çınar ola-
rak dikkat çekiyor. 
n SPOR SERVİSİ

Mehmet Alpsoy



ZAFER BAYRAMI

Zafer, “Zafer Benimdir” diyebilenindir.ağustos

Türkiye’de sporun gündemini her 
ne kadar futbol belirliyor olsa da, şu 
sıralar federasyon seçimleri de, en az 
futbol kadar sıcak ve gündemi meşgul 
ediyor…

Halen koltukta oturan başkanlar ile 
yeni yeni adaylar il il dolaşarak oy dev-
şirme peşindeler…

Bunların arasında devletin kendisi-
ne tahsis ettiği arabayla imza toplamaya 
çıkan bakanlığın bir çalışanının da ismi 
geçiyor!

Bu başkanlar ve adaylar içerisinde 
liyakatli, prensipli, koltuğu değil, spora 
hizmeti sevenler olduğu gibi, bunun 
tam zıddı adaylar da yok değil…

Çünkü, spor federasyonlarında ina-
nılmaz bir “rant” var…

Dolayısıyla da koltuk kapmak için 
inanılmaz bir yarış başladı…

Bunların içerisinde kerameti ken-
dinden menkul “fırıldak” başkan aday-
ların bir kısmı siyasetin rüzgarını, bir 

kısmı da delegelerin gazıyla sistemin 
içerisine girmenin hesaplarını yapıyor-
lar… 

Görev yaptıkları süre içerisinde 
başarısız olan, yıpranan isimler, ne 
hikmetse koltuğu bırakmamakta kararlı 
görünüyor…

Tabii ki ismi şaibeli olanlar, akçeli 
işlerden dolayı kendisine soruşturmalar 
açılmışlar da koltuğu bırakmamakta di-
reniyorlar…

Ve bunlara Gençlik ve Spor Bakan-
lığı’nın çalışanları, yani bürokratları da 
katılıyor…

Daire başkanları, genel müdür yar-
dımcıları vesaire…

Düşünsenize; 64 federasyonun 
9’unun başkanı an itibarıyla Gençlik ve  
Spor Bakanlığının elamanı…

Kimler mi?
Ayhan Yıldırım: Görme Engelliler 

Federasyon Başkanı…
Mete Erol: Su Topu Federasyon 

Başkanı…
Ercan Yıldız: Badmin-

ton Federasyon başka-
nı…

Suat Çelen: jimnastik 
federasyon başkanı…

Fatih Çintimar:  atle-
tizm federasyonu başka-
nı…

Kerim Çomoğlu: 
Herkes İçin federasyon 
başkanı…

Metin Ayvazoğlu: Kaykay Federas-
yon Başkanı…

Bayram Yalçınkaya: Triatlon Fede-
rasyon Başkanı…

Fatih Uysal: Türkiye Su Altı Fede-
rasyon Başkanı…

Bu isimler mevcut federasyon 

başkanları ve bunların 
tamamı Gençlik ve Spor 
Bakanlığı’nın üst düzey 
bürokratları…

Bunların içerisinde 
sporun içerisinden gel-
miş şampiyon sporcular 
olduğu kadar, akademis-
yenler de var ve başkan 
olma hakları var…

Kimsenin buna diye-
ceği bir şey yok…

Şu olabilir; bu insanlar yaptıkları iki 
işten birini tercih edecekler…

Ya bakanlıktaki görevlerini ya da fe-
derasyon başkanlığını sürdürecekler…

İkisini bir arada götürmek yasal 
hakları olabilir, ama hem ahlaki, hem 
de etik değil…

Sayın Bakan Osman Aşkın Bak, Fa-
tih Çintimar’dan ya da Suat Çelenk’ten 
nasıl hesap soracak?

Merak ediyorum açıkçası…
Bu iki başkan da Paris’de sıfır çek-

tiler…
Bakan Osman Aşkın Bak’ın “hesap 

soracağım” sözü tazeliğini koruyor…
Sanırım, Paralimpik Oyunları’nın 

tamamlanması ile birlikte, bu hesap 
sorma meselesi için düğmeye basıla-
caktır…

Çünkü,  spor ailesi dört gözle Bakan 
Bak’ın hesap soracağı günü bekliyor…

Benim kendi fikrim; sayın Bakan, 
hemen oyunlardaki başarısızlığın arka-
sından yükselen sesleri kısmak adına 
böyle bir çıkış yaparak, tansiyonu bir 
nebze de olsa düşürdü…

Sonrasında da  araya Paralimpik 
Oyunları girdi ve ortam soğutuldu…

Göstermelik olsa da Bakan Osman 
Aşkın Bak, federasyon başkanları ile bir 

toplantı yapar ve konu da, bir sonraki 
olimpiyatlara kadar kapanır…

Sümenaltı bile edilmez.
Tekrar başa dönersek; Bakanlık 

bünyesinde çalışan daire başkanları 
önümüzdeki seçimlerde tekrar aday 
olacaklar mı?

Bu adaylara yenileri katılacak mı?
Bakan Osman Aşkın’ın bu konuda 

bir yaptırımı olacak mı?
Bakanlık, sıcak baktığı adayları des-

tekleyip, tasvip etmediği adaylara nasıl 
yaklaşacak?

Boks başta olmak üzere, bazı şa-
ibeli federasyon başkanları ile yola de-
vam edilecek mi?

Özetlersem; Türkiye’nin sporunda 
sıcak gündem federasyon seçimleri…

Umarım, sporun içerisindeki çürük 
elmalar ayıklanır…”

Daha doğrusu bazı federasyonlar 
bazı başkanlar için, “altın yumurtlayan 
tavuk” olmaktan kurtarılır.

SPORUN SICAK GÜNDEMI FEDERASYON SEÇIMLERI

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

Konyaspor’da çifte ayrılık!
Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor’da yeni sezon planlaması devam ediyor. Bu sezon yaptığı flaş transferlerle dikkat 

çeken Yeşil Beyazlılarda gelenler olduğu gibi, gidenlerde oluyor. Kartal şimdi ise Niko ve Sambou ile yollarını ayırdı
Bu kapsamda yeşil beyazlılar 

iki oyuncu ile daha yollarını ayır-
ma kararı aldı. Geçtiğimiz günlerde 
Sambou’nun takımda gideceğini 
açıklamamızın ardından, şimdi ise 

gidenler kervanına Niko Rak’ta ek-
lendi. Bouly Junior Sambou: Gol 
Gohar takımına kiralık olarak gitti. 
Sözleşmede ise zorunlu opsiyon 
bulunmuyor. 

RAK TECRÜNE KAZANACAK
Diğer taraftan ise Konyaspor’un 

büyük umutlarla transfer ettiği, 
Niko Rak, ise gidenler kervanına 
eklenecek. Rak için Avrupa ve Tür-

kiye’den teklifler olduğu doğrulan-
dı. Konyaspor Niko Rak’ı tecrübe 
kazanması için kiralayacak. Süreç 
ise en kısa zamanda netleşecek
n SAMET AKTAŞ

NikoSambou

Başkan Korkmaz, genç yetenekleri konuk ettiKonyaspor’dan Ankara çıkarması!
TÜMOSAN Konyaspor Kulüp Başkanı 

Ömer Korkmaz, genç yetenekleri ağır-
ladı. Konyaspor Akademi’den yapılan 
açıklamada şu ifadelere yer verildi, “U-
16 takımımızı ağırladı. Geçen sezon U15 
Gelişim Ligi'ni üçüncü tamamlayan U16 
takımımızı ağırlayan başkanımız Ömer 
Korkmaz, genç oyuncularımızı başarı-
larından dolayı tebrik ederek, krampon 
hediye etti” denildi

DESTEK SÜRECEK
Teknik heyet ve oyunculara hitaben ko-

nuşan Başkan Ömer Korkmaz, yeni dönem-
de akademiye büyük önem vereceklerini 
söyledi. Görev yaptığı sürede en çok "Aka-
demi'nin Başkanı" olarak görülmek istedi-
ğini belirten başkan Ömer Korkmaz, oyun-
cularımıza tavsiyelerde bulundu. Korkmaz, 
genç yeteneklere her türlü desteği sağlaya-
caklarına işaret etti.  n SPOR SERVİSİ

Konyaspor Kulüp Başkanı Ömer Korkmaz 
ve Başkan vekili Önder Çınar Çevre Şehircilik 
ve Iklim Değişikliği Bakanı Murat Kurum'u zi-
yaret etti.  TÜMOSAN Konyaspor'dan yapılan 
açıklamada ise şu ifadelere yer verildi, "Çevre, 
Şehircilik ve Iklim Değişikliği Bakanımız Sayın 
Murat Kurum, Başkanımız Ömer Korkmaz ve 
Başkan Vekilimiz Önder Çınar’ı makamında ka-
bul etti. Konyaspor’umuzun her daim yanında 
olan hemşehrimiz Sayın Murat Kurum’a, göre-
vinde başarılar dileriz" denildi  n SPOR SERVİSİ
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